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EL DIARIET
 SETMANARI D’INFORMACIÓ LOCAL

15 octubre de 2011

Núm. 2.704  · 1,50 €

Clouen els actes de la Carta de Població 

A la pèrgola del passeig marítim 
Preu: 2,5 € (inclou degustació de dos 
arrossos i beguda (vi, cervesa o aigua)
Venda de tiquets: Tourist Info i el mateix 
dia a la pèrgola del passeig marítim.

Festa de l'arròs

Vinaròs posa punt i final a la programació de la Carta de Població amb els actes del dia de la Comunitat Valenciana i aquest cap 
de setmana, amb una Festa popular de l'arròs, que dóna el tret de sortida al "Novembre, mes dels arrossos"

16 d'octubre a les 12 hores 
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IMPORTANT
Aquest setmanari no accepta com a seues 
les opinions expressades pels col·laboradors, 
que tenen l’exclusiva responsabilitat del text 
publicat amb la seua firma, ni es fa responsable 
de l’autenticitat de la publicitat. Vinaròs agraeix 
totes les col·laboracions, però adverteix que 
els originals a les diferents seccions no podran 
sobrepassar les 30 línies de lletra Times New 
Roman (cp.12), excepte en el cas de partits 
polítics amb representació municipal que 
tenen assignada una pàg. En l’original, hi 
haurà de constar la firma i figurar el nom, 
cognoms, domicili, telèfon, fotocòpia del 
DNI de l’autor, o bé, en el cas d’entitats, del 
representant responsable. No s’admetran 
pseudònims. La direcció no es compromet 
a publicar les col·laboracions que arriben 
després del dimarts a les 13 hores.
Per correu electrònic:  
diariet@vinaros.org, usb, cd, i, en 
última instància, en paper. 
Els escr i ts que requerisquen resposta 
sols s ’admetrà un torn de rèpl ica.
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Així serà el pressupost 2012 Impuls a la nit vinarossenca

Dia de la Comunitat Valenciana 29 aniversari de la Peña Madridista de Vinaròs
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Campionat d'Espanya Infantil de patinatje artístic

Raúl Calvo "La música segueix sent per mi una afició"Banda de bombos i tambors de la Serena Majestad

David Bosch, al Campionat d'Espanya de pesca
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ACTUALITAT

X.Flores

X.Flores

L'Ajuntament de Vinaròs ha aprovat en Ple 
extraordinari suspendre les llicències urbanístiques 
durant un any per a escometre una revisió i reforma 
del PGOU. Aquesta suspensió afecta als programes 
urbanístics no aprovats i no tramitats, com per 
exemple els 21 PAI projectats en la Costa Nord, o 
els SUI 02 i 03, propers a l'Hospital, encara que no 
afecta a les llicències d'obra. Amb aquesta revisió, 
l'objectiu de l'equip de govern és estudiar totes 
aquelles qüestions del Pla General que puguin 
generar càrregues econòmiques per a l'Ajuntament 
com ha suposat la zona verda de Juan XXIII, els 
propietaris de terrenys de la qual es van acollir a 
l'expropiació forçosa, el que ha costat milions a 
les arques municipals. El punt va sortir endavant 
amb els vots favorables del PP, el vot en contra 
del PVI i l'abstenció de la resta de grups -PSOE, 
Bloc i Esquerra. Els grups opositors, tot i estar 
d'acord en la necessitat de revisar el PGOU, van 
mostrar els seus dubtes en aquest estudi, i en 
general van considerar que la revisió hauria de 
ser més ambiciosa. L'alcalde, Juan Bautista Juan, 
va explicar que del que es tracta ara és de posar 
solució a aspectes del Pla General que puguin 
suposar noves càrregues que puguin complicar 
encara més la situació econòmica del consistori. 
Juan va reconèixer que aquesta mesura “arriba 

tard però és necessària”, recordant que hi ha 
sentències i expropiacions pendents de liquidar 
i va criticar en aquest sentit a l'anterior equip 
de govern per “no haver revisat el PGOU en vuit 
anys”. Va recordar el primer edil que suspendre les 
llicències urbanístiques ja s'ha fet en altres ocasions, 
com en el Pla Especial de l'ermita o quan es va 
realitzar l'estudi del Supervial. No obstant això, la 
mesura anunciada va presentar dubtes a l'oposició, 
que va considerar que per abordar el tema de la 
revisió del PGOU, aquesta hauria de realitzar-se més 
a fons que el plantejat per l'equip de govern. Així, 
el portaveu socialista, Jordi Romeu, va considerar 
precipitada la convocatòria del Ple lamentant que 
no hi hagués hagut reunions prèvies per abordar el 
tema. El PSPV es va abstenir: “No votarem en contra 
però no sabem quines àrees seran les afectades ni 
si hi haurà possibles indemnitzacions en aquesta 
operació”, va dir Romeu. El portaveu socialista es 
va mostrar a favor d'una revisió del pla general 
“però no només política, sinó també participativa 
de tots els sectors de la societat vinarossenca”. I va 
advertir que “mentrestant, podem estar davant 
una mínima modificació que té el perill de lesionar 
interessos particulars”. Per la seva banda, des del 
Bloc, Domènec Fontanet es va alegrar que l'informe 
“contempli les transferències d'aprofitament 

urbanístic que tant hem reclamat com a fórmula”, 
però va lamentar que el caràcter de la proposta 
presentada pels populars “sigui mínima, estigui 
feta amb presses i no contempli la inclusió d'altres 
espais dotacionals o protegits com l'ermita, Els 
Cossis o Sòl de Riu”. Fontanet va considerar que 
“amb aquesta aprovació ens quedem molt curts, i el 
que sembla és que es vulguin posar quatre pegats 
al PGOU”. Va demanar, per a concloure, a l'equip 
de govern “que sigui valent i amplie l'àmbit de la 
proposta”. Maria Dolores Miralles, per part del PVI, 
va considerar que el que ha de fer-se “és una revisió 
total i integral del Pla General i no només unes parts 
per a tapar el que es va fer malament aprovant el 
PGOU de 2001” i va qualificar la iniciativa del PP com 
“un pegat”. Finalment, l'edil d’Esquerra, Lluís Batalla, 
va dir que “la idea és bona però genera dubtes, com 
per exemple si després d'aquest any de suspensió 
es descapitalitzarà el patrimoni municipal”. A 
més, va assegurar que la mesura “tindrà un cost 
econòmic” per a l'Ajuntament. El primer edil, Juan 
Bautista Juan, va tancar el punt lamentant que no 
hi hagués més vots favorables que els del PP. Juan 
va concloure que “és evident que hem de revisar tot 
el pla general, però no canviar-lo tot perquè hi ha 
coses que també són vàlides. El que s'ha de fer és 
adaptar-lo, perquè els escenaris canvien”.

Vinaròs suspèn l'aprovació de programes urbanístics 
per a escometre una revisió del PGOU 

Ordre del dia
1.- Ratificació de la urgència de la convocatòria. S’aprova 
per majoria amb els vots a favor del PP, el vot en contra del 
PSPV i el PVI i l’abstenció del Bloc i Esquerra.
2.- Proposta de suspensió de llicències amb la finalitat 
de facilitar l’estudi i reforma de l’ordenació urbanística. 
S’aprova per majoria amb els vots a favor del PP, el vot en 
contra del PVI i l’abstenció de PSPV, Bloc i Esquerra.
3.- Aprovació provisional de l’ordenança fiscal reguladora 
de la taxa per utilització privativa del domini públic del 
Mercat municipal. S’aprova per majoria amb els vots a favor 
del PP i l’abstenció de PSPV, Bloc, PVI i Esquerra.

El Ple de l'ajuntament de Vinaròs va aprovar de 
manera provisional amb els vots a favor del PP i 
l'abstenció de la resta de grups l'ordenança fiscal 
reguladora de la taxa per a la utilització privativa del 
domini públic dels venedors del Mercat municipal. 
La taxa, de 6 euros per metre quadrat, entrarà 
en vigor l’1 de gener de 2012. L'edil d'Economia, 
Ernesto Molinos, va considerar que aquesta és 
una taxa “més assumible” per als venedors que la 
plantejada per l'anterior equip de govern, de 9,75 
euros per metre quadrat, atès que suposarà que es 
paguin 120 euros mensuals per parada de mitjana 
en lloc dels 196 euros que es pagarien d'aplicar-
se la taxa inicialment proposada. Aquesta quota, 
segons va explicar Molinos, serà d'aquest import 
els primers anys “per afavorir la implantació dels 

negocis i no gravar en excés als venedors que ja 
han realitzat una forta inversió inicial”, però s'anirà 
incrementant progressivament i “a partir de 2015 
s’equipararà amb la taxa proposada per l'anterior 
equip de govern de 9,75 euros per metre quadrat”. 
L'edil socialista Vicent Andreu Albiol va recordar 
de la seua banda que van ser els tècnics els que 
van fixar la taxa proposada per l'anterior equip de 
govern i va considerar que el criteri emprat pel 
PP per a fixar aquest nou import “no és l'adequat, 
perquè és un criteri polític i no tècnic, arribant a 
un acord amb els venedors en una mesura que 
considerem populista”. A més, va considerar que 
“cobrant aquesta quota en 25 anys no es cobrirà 
l'invertit en les obres de la primera fase de la 
remodelació”. Albiol va desitjar que almenys, 

aquest import “serveixi d'incentiu per a omplir 
les parades que falten”. Per part del Bloc, 
Domènec Fontanet va considerar que el preu de 
6 euros és “raonable”, però es va abstenir perquè 
“vam quedar que els venedors tindrien un any 
o dos de termini abans de començar a aplicar-
se i no han deixat ni uns mesos”. Fontanet va 
considerar que aquesta mesura “és deguda a 
un afany recaptatori”. Per part del PVI, Maria 
Dolores Miralles va apuntar que aquesta quota 
“hauria d'anar acompanyada d'un informe 
tècnic que digués almenys de quina forma ha 
de pagar-se” i per part d’Esquerra, Lluís Batalla 
va recordar la inversió realitzada pels venedors 
i va dir que de garantir-se els pagaments a 
terminis votarien a favor.

El Ple aprova de manera provisional la taxa d'ocupació de les parades del Mercat 

Sessió extraordinària i urgent de l'Ajuntament 
Ple 7 d’octubre de 2011
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ACTUALITAT

Donació 

El equipo de gobierno del ayuntamiento de Vi-
naròs ha empezado la elaboración del presupues-
to municipal para el 2012 con el objetivo de pre-
sentarlos a finales de noviembre o principios de 
diciembre para que entren en vigor a partir del 1 
de enero del próximo año. El edil de Economía y 
Hacienda, Ernesto Molinos apuntó que la elabo-
ración de las cuentas “está condicionada por la 
crisis económica, y agravada por el elevado nivel 
de endeudamiento del ayuntamiento, la caída de 
los ingresos y por el desfase presupuestario que 
se arrastrará del 2011 debido a un excesivo gasto 
estructural que está siendo revisado”. Según Moli-
nos, “serán unos presupuestos restrictivos y enca-
minados al gasto social, a mantener la promoción 
turística del municipio y a medidas encaminadas a 
la creación de puestos de trabajo”. El edil de Econo-
mía dijo que, además, los ingresos del consistorio 
“se complican por una mala planificación en las 
transferencias del gobierno central, que reclama 
ahora 1,5 millones correspondientes a los ingresos 
que realizó en los ejercicios 2008 y 2009, un dinero 
que se presupuestó y gastó por parte del anterior 
equipo de gobierno y que ahora debe devolverse 
y sufriremos las consecuencias por ello”.
Molinos indicó que la liquidación del ejercicio 
actualmente en curso “será deficitario”, explicando 
que hay partidas como la de la energía que “en 
agosto ya estaba agotada”. En este sentido, dijo 
que el anterior equipo de gobierno había dotado 
el presupuesto con tan solo 160.000 euros para 
cubrir facturas, cuando el importe acumulado es 
de 750.000 euros. “No hay dinero en el presupuesto 
2011 para hacer frente al pago de estas facturas, 
por lo que hoy en día están paralizadas y su 
pago vendrá condicionado por la liquidación 
del presupuesto del 2011, que será deficitario, 
mientras que otra parte deberá incluirse en las 
cuentas del 2012”, explicó.
El edil popular también aseguró que el equipo del 
gobierno está realizando una profunda revisión 
de los gastos del ayuntamiento “para reducirlos 

al máximo sin que se resientan los servicios, sino 
optimizándolos”. Entre estos gastos, apuntó que se 
van a minimizar los referidos a protocolo.
A pesar de todo, Molinos mostró la predisposición 
del equipo de gobierno “a dar cabida a las 
aportaciones de los diferentes partidos políticos 
con representación municipal”.
Respecto a las propuestas presentadas por el PVI 
para aumentar los ingresos del ayuntamiento, 
Molinos dijo que “las valoramos pero algunas de 
ellas las presentó ya el PP cuando ellos gobernaban 
y es paradójico que entonces no las llevaran a cabo 
y ahora pidan hacerlo”.

Comedor social
En el capítulo de inversiones, el gasto social, 
el mantenimiento de la promoción turística y 
medidas para crear puestos de trabajo serán las 
prioridades, según informó Molinos. La creación 
de un comedor social será  una realidad el próximo 
año. “Es una prioridad que se ha marcado este 
equipo de gobierno a la hora de elaborar este 
presupuesto y que, por lo tanto, estará incluido”, 
indicó. Respecto a su ubicación, dijo que “aun se 
está valorando la idoneidad del lugar, aunque es 
cierto que se han realizado negociaciones”. El edil 
de Economía y Hacienda indicó que la situación 
del ayuntamiento limita la capacidad de invertir 
en nuevos proyectos, pero recordó que aun hay 
inversiones pendientes del Plan Confianza, como 
la piscina municipal, que mantendrán el nivel 
de inversión en el municipio. Además, Molinos 
dijo que el ayuntamiento dispone aún de una 
partida de 1,6 millones procedentes de la venta 
de los terrenos del antiguo matadero, actualmente 
incluídos dentro de una partida destinada a la 
construcción del futuro auditorio, pero apuntó 
que “los recursos propios que podamos generar 
para destinar a inversiones, están muy limitados”.  
A pesar de ello, el equipo de gobierno contempla 
la posibilidad de incluir algunos proyectos tras 
valorar la capacidad de liquidez del consistorio. “A 

partir de ahí determinaremos si somos capaces de 
asumir nuevos proyectos”, indicó, recordando que 
el ayuntamiento está endeudado por encima del 
nivel permitido por el gobierno central.

Auditoría energética
Molinos también informó que para el próximo 
ejercicio el equipo de gobierno tiene previsto 
elaborar un nuevo pliego de condiciones tras 
realizar una auditoría que determine el gasto 
pormenorizado en electricidad del municipio para 
ajustar al máximo el precio que se paga anualmente, 
cifrado en alrededor de 1,2 millones de euros. Esta 
es una de las medidas contempladas dentro del 
plan de ajuste presupuestario presentado por los 
populares. “No se trata de que llegue una factura 
y pagarla, como venía haciéndose hasta ahora. 
Nuestra voluntad es elaborar un nuevo pliego 
de condiciones y mediante una auditoria previa 
podremos saber los consumos que tenemos 
contratados”, explicó Molinos. El equipo de 
gobierno se ha fijado en un ayuntamiento similar, 
el de la Vall d’Uixo, “que  gracias a haber elaborado 
un nuevo pliego de condiciones consiguió ahorrar 
cerca de 265.000 euros, una cantidad significativa 
y un buen paso pero no el ultimo, que sería 
implantar algún modelo de telegestión que hiciera 
más efectivo este suministro eléctrico”. 

L'Associació Cultural Amics de Vinaròs 
ha estat una vegada més dipositaria 
de la confiança dels vinarossencs. Ens 
han portat algunes peces, testimoni 
del nostre passat, per que siguem 
custodis de la memòria de la nostra 
ciutat. Esta vegada Juan Ribera 
Talavera ens ha deixat exemplars de 
la seua biblioteca per que romanguen 
en la nostra i així espiguen a l'abast de 
tots. Sebastián Bueno ens ha deixat 
una bàscula agrícola a la que ja estem 
buscant restaurador. Juan Tur ens ha 
portat un bossell, un altaveu de barca i 
una cartilla de racionament. Tot això ha 
quedat dipositat en la nostra seu i està 
a la disposició de tots els vinarossencs.

La principal inversión será la puesta en marcha del comedor social

El equipo de gobierno inicia la elaboración de un “restrictivo” presupuesto 2012

X.Flores
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ACTUALITAT

Un total de doce locales de ocio de Vinaròs se han 
unido con un objetivo común: relanzar la noche 
vinarocense. Para ello, han emprendido una gran 
variedad de iniciativas conjuntas como la creación 
de una página web, una tarjeta con promociones 
y descuentos en los locales asociados, noches 
temáticas y sorteos de viajes.
La Asociación de Pubs, en colaboración con el 
Ayuntamiento de Vinaròs, se ha decidido a impulsar 
la oferta nocturna de ocio en la localidad y atraer así 
a la gente de la comarca. Vinaròs ha sido siempre un 
referente en oferta de ocio nocturna en la comarca, 
aunque la crisis económica ha mermado bastante 
la presencia de visitantes procedentes de otras 
localidades de la comarca y del sur de Cataluña, que 
hace no muchos años acudían en masa a disfrutar de 
la noche de la capital del Baix Maestrat. Conscientes 
de ello, los locales que forman parte de la asociación 
han acordado ofrecer nuevos estímulos para que la 
gente no se quede en casa. “Nuestro objetivo es 
relanzar la noche vinarocense, que siempre ha sido 
referente en ocio, así como dar un nuevo empujón, 
un nuevo aire a nuestra asociación”, apunta 
Rafa Giménez, uno de los representantes de la 
asociación, que está abierta a todo aquel local que 
se quiera apuntar para ampliar la oferta nocturna. 
Esta asociación también está en conversaciones 
con la Asociación de Hostelería para en un futuro 
emprender iniciativas conjuntas, según informó el 
también representante de esta agrupación de pubs, 
Miguel Ángel García. “Hemos hablado con ellos, 
pero queremos ver cómo funciona ahora nuestra 
iniciativa y quizá ellos se unan más tarde con nuevas 
promociones”, indicó García.
De momento, hoy se ha puesto ya en marcha 
la página web www.vinarosesmou.com, donde 
se dará cumplida información de todas las 
actividades previstas.

Tarjeta fidelizadora
Una de las novedades más significativas es 

el lanzamiento de una tarjeta destinada a la 
fidelización del cliente. Bajo el eslogan “Vinaròs 
es mou”, con esta tarjeta los usuarios podrán 
beneficiarse de descuentos y promociones en 
todos los pubs asociados a esta iniciativa. Los 
representantes de la asociación confían en que en 
un breve plazo de tiempo, los vinarocenses hagan 
suya esta tarjeta y más tarde se extienda entre la 
gente de la comarca y de las localidades del sur de 
Tarragona que acostumbran a ver en Vinaròs un 
lugar donde el ocio nocturno está garantizado. 

Estreno el día del toro ‘Ratón’
Entre las iniciativas emprendidas destacan tam-
bién cuatro noches temáticas, con la particula-
ridad de que éstas se estrenarán el día 22 de oc-
tubre con una fiesta del cava. No es casualidad, 
pues este día la localidad va a llenarse de gente 
de diversas procedencias ya que está anunciado 
un espectáculo taurino con la presencia del toro 
Ratón, por lo que los pubs han optado por poner 
un atractivo más para garantizar a los visitantes 
un día completo en la localidad. “Es un buen mo-
mento para aprovechar que Vinaròs estará lleno 
de gente”, indicó García. 
Las siguientes noches temáticas tendrán lugar 
el 29 de octubre, con la fiesta Halloween, el 5 de 
noviembre, con una fiesta del globo y el 12 de 
noviembre con una fiesta dedicada a la música 
de los años 80.
Además, cada mes se sortearán viajes, el primero 
un pack de escapada gastronómica de dos 
noches para dos personas. 
Giménez apuntó que la situación actual del ocio 
es un problema global y no local. “En todas las 
ciudades estamos prácticamente en la misma 
situación, el ocio es lo primero que se resiente 
en una situación de crisis, por lo que lo que hay 
que hacer es proponer cosas nuevas, poner todos 
nuestros medios y ofrecer todo lo que podamos 
para invitar a la gente a salir de casa”, dijo.

Los locales de 
ocio se unen 
para impulsar 
la noche de 
Vinaròs

La pasada semana, en el transcurso de la asamblea 
general del PP, se procedió a la presentación ante 
los afiliados de la Oficina Parlamentaria de Vinaròs, 
atendida por el diputado Mariano Castejón, que estará 
abierta los lunes entre las 19 y 21 horas en la sede local 
del partido, ubicada en la calle Arcipreste Bono 46, 
bajos, para atender a los ciudadanos en general.
Castejón presentó ante casi un centenar de afiliados los 
objetivos de este proyecto que pretende atender a los 
ciudadanos, garantizándoles la proximidad y el contac-
to directo entre los parlamentarios y los ciudadanos, 
estableciendo una conexión directa y muy positiva.
También le corresponde a Castejón la oficina de 

Morella, que arrancará su actividad en los próximos 
días, y se ha determinado como día prefijado de 
atención en la sede de la calle Padre Ramón Querol 
de la capital dels Ports, el último sábado de cada 
mes entre las 11 y las 13 horas.
Castejón ha destacado que este servicio a los ciu-
dadanos “no solo permite conocer sus reivindica-
ciones generales y sus peticiones concretas para 
trasladar, en la medida de lo posible, las peticiones 
de los ciudadanos a Les Corts, sino que además 
también permite dar a conocer nuestro trabajo en 
el Parlamento, tanto en lo que afecta a la comarca 
como al resto de la Comunitat Valenciana”.

Arranca la oficina parlamentaria del PP de Vinaròs
Redacción

X.Flores
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Redacción

ACTUALITAT

La regidora de Governació de 
l'Ajuntament de Vinaròs, Mar Medina, 
ha defensat la reordenació del trànsit 
realitzada al passeig marítim i als seus 
carrers adjacents: Ànimes, Àngel, Sant 
Pasqual i Sant Sebastià. Medina ha 
assegurat que “calia posar resolució 
a un caos circulatori que s'havia creat 
per haver fet les obres del passeig 
sense una planificació prèvia, i ho 
hem fet després d'estudiar la manera 
més adequada amb els tècnics i la 
policia municipal”. L’edil popular 
va assegurar que aquest va ser un 
dels primers problemes als quals 
es va enfrontar a la seva arribada 
al govern local. “Hi havia un gran 
problema circulatori, ja que es tracta 
d'un passeig suposadament per als 
vianants, però amb quatre carrers 
adjacents en els que hi viuen veïns 
i hi ha negocis”, va apuntar, acusant 
a l'anterior equip de govern de “no 
haver ni plantejat com podien accedir 
els veïns als seus habitatges”. Després 
dels canvis realitzats, la circulació es 
permet pel tram del Passeig entre 
l'Avinguda Jaume I i el carrer de 

l’Àngel “únicament a veïns autoritzats 
i serveis i urgències”, mentre que la 
resta de vehicles haurà de circular 
pel túnel subterrani, segons va dir 
Medina. El control d'aquests vehicles 
es realitzarà mitjançant un sistema 
de càmeres i no de pilons, segons va 
informar, i els vehicles no autoritzats 
que hi accedeixin seran sancionats. 
A més, segons l’edil popular, el canvi 
de sentit al carrer de Sant Pasqual 
servirà perquè aquest vial estigui 
menys transitat i per a evitar els girs 
a l'esquerra no permesos que abans 
es feien a l'altura de la plaça Tres 
Reis. Medina va criticar que l'anterior 
equip de govern hagués realitzat 
un túnel “al que no poden accedir-
hi ni ambulàncies ni furgonetes”, i 
va defensar la utilitat d'una glorieta 
abans d'accedir al vial subterrani. 
“Amb aquesta rotonda, almenys els 
vehicles que no puguin baixar al 
túnel poden donar la volta”, va indicar. 
“Era un problema que no havíem 
creat nosaltres, però que en canvi, sí 
que l’hem solucionat nosaltres”, va 
concloure.

L'equip de govern defensa la reordenació 
del trànsit a la zona del passeig 

X.Flores

UGT ha informat que va fer una 
sèrie de propostes i demandes 
a l’Ajuntament de la ciutat, en la 
última sessió del Consell Escolar, 
en relació a la convocatòria de 
beques i material escolar per al 
curs 2012/2013. Segons el sindicat 
en aquests moments les famílies 
vinarossenques estan finançant 
part de la política de beques de la 
Conselleria d’Educació “donat que 
beca no cobreix la despesa real 
dels llibres i en secundària, encara 
no s’han ingressat els imports de 
les beques”.
A més, diu el sindicat que el servei de 
menjador escolar va començar sense 
que les  famílies saberen si els seus 

fills figuraven a les llistes d’alumnes 
amb beca de menjador, “que en-
guany han trigat a fer-se públiques 
per part de la Conselleria”. 
El Sindicat ha instat l’administració 
a resoldre de manera eficient, en 
temps i forma, les reclamacions 
amb errors en la baremació per a 
què els beneficiaris en facen ús del 
servei de menjador escolar de ma-
nera immediata.
I, conclouen que “vist el desfasament, 
entre imports de beques i preus de 
llibres de text, UGT demanda assig-
nació pressupostària per part de 
l’Ajuntament per al 2012, segons els 
criteris socioeconòmics de referència 
que actualment s’empren”.

UGT proposa actualitzar l’import de les 
beques de llibres que lliura l’Ajuntament
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El PVI ha presentado en el Ayuntamiento un total 
de 7 propuestas para luchar contra la crisis. Entre 
las medidas, proponen rescatar de la Diputación 
para el año que viene la gestión y cobro de las 
contribuciones, realizando la correspondiente 
reorganización del personal existente. También 
apuesta por concretar de manera "exhaustiva" el 
estudio de los impuestos, tasas y cualquier otra 
contribución que deberá realizar la nueva empresa 
de almacenamiento de gas, así como estudiar los 
impuestos, tasas y cualquier otra contribución que 
tengan que hacer grandes empresas, incluyendo 
en este apartado el pago de algún tipo de canon 
o alquiler al Ayuntamiento, cuando alguna de 
estas empresas estén disfrutando de locales que 
sean propiedad del Ayuntamiento. Respecto al 
polígono de Soterranyes, desde el PVI se demanda 
también la continuación de su urbanización, ya 
que la consideran "necesaria y decisiva para el 
futuro económico de nuestra ciudad", por lo que 
se debería de conseguir la localización de nuevas 

empresa, el traslado de las existentes y por tanto 
creación de puestos de trabajo, así como proceder 
con el cobro de la venta de los solares industriales 
urbanizados, a la devolución del préstamo 
realizado al Ministerio de Industria a partir de la 
próxima legislatura.

Paseo marítimo
Por otro lado, desde el PVI, también ha criticado 
“la arbitraria decisión tomada por el alcalde y sus 
concejales del PP, de reconvertir el paseo en vía 
de circulación del tráfico rodado, eliminando así 
toda posibilidad de que el paseo sea un espacio 
totalmente peatonal”.
Los independientes dicen que “no nos sirven las 
excusas de que la circulación será exclusivamente 
para los vehículos autorizados, porqué ¿quien va 
a impedir a cualquier vehículo que circule por las 
calles San Sebastián, Almas o San Pascual?”, y con-
sidera que la decisión “ha sido tomada únicamente 
para acallar las quejas de algunos eminentes veci-

nos del paseo y de la calle San Pascual, aunque así 
se perjudica a todas las personas que disfrutan del 
nuevo paseo”.
También apuntan que “la intención real de esta 
medida es contrarrestar el éxito del nuevo paseo, e 
intentar así degradarlo para volverlo a convertir en 
una zona en que confluyan coches y peatones y se 
pierda toda la calidad de vida y categoría que este 
nuevo paseo le ha dado a Vinaròs”.

Lamentan que el paseo “se ha abierto al tráfico”

El PVI propone al equipo de gobierno siete medidas "anticrisis"

X.Flores

El PSPV-PSOE de Vinaròs ha anunciat que la 
presentació de propostes perquè siguin incloses 
en el pressupost del 2012. La principal, la posada 
en funcionament de la xarxa d'escenaris culturals, 
on s'inclou l'acondicionament del JJ Cinema. La 
regidora socialista Ana Rosa Escuin va explicar 
que es tracta d'un projecte “útil i de cost econòmic 
asumible”, entre altres coses perquè el local disposa 
de la llicència d'activitat en vigor. Després de 
l'adequació, hi hauria, segons va explicar Escuín, 
espai per a 350 butaques, el doble de la capacitat 
de l'auditori municipal, i un escenari de 180 metres 
quadrats, amb una sala de projecció polivalent per a 
desenvolupar activitats culturals com cinema, teatre 
i conferències, a més d'un hall aprofitable com a sala 
d'exposicions i un pati que dóna accés als vestuaris. 
Per la seva banda, Vicent Andreu Albiol, va voler 
tancar el debat sobre la situació econòmica de 
l'ajuntament aportant xifres. Així, va assegurar que 
l'informe de tresoreria amb data 30 de setembre 
és de 10.355.000 euros després d'haver-se rebut el 
total de l'import corresponent a les contribucions. 
També es va basar en un informe de tresoreria per 
afirmar que amb data 30 de setembre “s'han pagat 
ja el 80% de les factures en el termini estipulat”. 
Respecte a l'ampliació de l'oficina de Turisme, 
va lloar la intenció d'arribar a un consens entre 

els grups, però va lamentar que no s'hagués fet 
el mateix en el tema de la circulació del passeig 
marítim i els seus carrers confrontants. Finalment, 
va dir que els edils socialistes no van arribar tard a 
l'acte institucional del 9 d'octubre en l'ajuntament, 
assegurant que va ser l'equip de govern el que 
el va avançar. “Nosaltres vam acudir cinc minuts 
abans de l'hora que estàvem convocats, que era a 
les 12”, va concloure

Passeig
Els socialistes també van mostrar el seu “total de-
sacord” amb el que consideren una “apertura indis-
criminada al trànsit del peatonalitzat Passeig Marí-
tim”. Qualifiquen la mesura d’irresponsable i asse-
guren que “així ho entenen molts vinarossencs que 
ja ens han transmès aquest mateix rebuig”.
Segons el PSPV, el Passeig  Marítim “ha estat pro-
jectat sota la filosofia de prioritzar els peatons per 
damunt de la circulació dels vehicles, i per això 
existeix un túnel que permet creuar la totalitat del 
tram obert avui a la circulació i que canalitza tot 
el trànsit, permetent que la gent camine i disfrute 
amb tranquil·litat d’un espai obert a la mar”.
El PSPV creu la mesura empresa des de l’equip de 
govern “només té un propòsit, com és voler des-
prestigiar una obra que s’està convertint en l’espai 

referent de la població des de fa mesos”. El resul-
tat del Passeig Marítim, continuen, “ha demostrat 
durant tot l’estiu l’encert en una inversió que ha 
meravellat a visitants, ha beneficiat els comerços 
existents a la zona i, sobretot, ha convençut a molts 
vinarossencs que, una vegada acabada l’obra, han 
vist com es guanyava en comoditat i en tranquil-
litat a l’hora de passejar, sense perdre accessibilitat 
a la zona històrica i comercial de la població, ja que 
hi ha un aparcament públic al mig del mateix”.
I conclouen que a partir d’aquest moment “tota la 
responsabilitat, tant de les persones que passegen 
com de la degradació de l’estat del passeig serà 
única i exclusiva de l’irresponsable equip de govern 
del PP, amb el Sr. alcalde i la regidora de Governació 
com a autors principals d’aquest despropòsit”.

Els socialistes critiquen una “apertura indiscriminada al trànsit” al passeig marítim

El PSPV proposa l’adequació del JJ Cinema com a principal proposta per 
al pressupost del 2012
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En las calles donde se han plantado 
árboles en las aceras, como se puede 

ver en la foto, tendrían que poner 
rejillas en los alcorques al pie de los 

árboles y así cumplirían con la ley y al 
mismo tiempo se evitarían caídas

HOY POR MÍ... 
MAÑANA PUEDE QUE POR TI 

 
SON MUCHOS AÑOS LUCHANDO CONTRA 

LAS BARRERAS ARQUITECTÓNICAS Y SE VEN 
FRUTOS SOLIDARIOS CONSEGUIDOS

 
¡SUSPENDIDO EN SOLIDARIDAD!

FOTODENUNCIA

Es un mensaje de Cocemfe Maestrat y 
Concejalía de Discapacidad

Aquest any portem un 25,5 % menys de pluja que el 2010. Un dels motius és que l'estiu ha estat molt sec, si ja 
tots els estius són secs, este encara ho ha estat més. Sense anar més lluny, entre el juliol, agost i setembre de 
l'any passat van caure 131,6 l/m2, aquest any en el mateix període 20,5 l/m2.

Temperatura
  ºC Dia Hora
Mitjana 23,5 -- --
Mínima 16,4 19 7,00
Màxima 30,2 14 13,00

Pluja
  l/m2 Dia Hora
Dia més plujòs 7,6 24  -- 
Màx. Intensitat 33,3 24  5,30 
Total Mes 9,1  --  --

Vent
  Km/h Dia Hora Direcc. dominant
Mitjana 3,0 -- -- SSE
Màxima 41,8 24 5,00 E

El proper 17 d’octubre els restaurants vinarossencs, 
la Cocina de Javier Ramos i el Vinya d’Alòs seran 
al principat d’Andorra per a participar dels actes 
gastronòmics en commemoració de la capitalitat 
de la cultura catalana que en aquesta ocasió 
ostenta el comú d’Escaldes Engordany.
Aquesta iniciativa dels restaurants de Vinaròs 
Gastronòmic conta amb el suport tècnic i financer 
de l’Ajuntament de Vinaròs a través del Patronat 
Municipal de Turisme de Vinaròs. 
Aquest cap de setmana, el xef Javier Ramos s’ha 
desplaçat fins al principat per a acabar d’ultimar 

les gestions relacionades amb el menú que 
elaboraran ambdós restaurants i la forma de 
portar els productes vinarossencs fins al principat 
d’Andorra. El menú que han preparat els restaurants 
vinarossens té com a matèria prima fonamental els 
productes mariners del nostre port, com ara, els 
reconeguts llagostins, els calamarsons, la tonyina 
o els cargols de mar. El preu del menú és de 35€. 
Els interessats en conèixer aquesta oferta 
gastronòmica hauran d’acudir a l’hotel Fènix 
d’Escaldes Engordany el proper 17 d’octubre tant 
en horari d’esmorzar com de sopar. 

La regidora de Turisme de l’Ajuntament de Vinaròs 
ha declarat: "Quan des del Principat d’Andorra 
es van posar en contacte amb l’Ajuntament de 
Vinaròs per a participar en aquesta iniciativa, vam 
tindre clar que aquesta suposa una magnífica 
oportunitat per continuar posicionant l’oferta 
turística i gastronòmica de la nostra ciutat en un 
lloc tan interessant com el Principat d’Andorra, 
on la demanda turística existent és d’un alt poder 
adquisitiu i està molt interessada per l’oferta de 
sol i platja de qualitat de la costa mediterrània 
espanyola."

Dos restaurants de Vinaròs Gastronòmic estaran presents als actes de la 
capitalitat de la cultura catalana a Andorra

Redacció

El setembre del 
201 1  ha estat 1 ,3oC 
més calorós que el 
del  2010
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Diumenge 9 d’octubre, dia de la Comunitat Valenciana, 
a les 11.45 hores es va procedir a la hissada de 
la senyera de la Comunitat Valenciana a la Plaça 
Parroquial. Seguidament, a les 12 hores es va celebrar 
l’acte institucional del 9 d’octubre al saló de plens de 
l’Ajuntament de Vinaròs. Durant aquest acte es va lliurar 
a cada centre educatiu de la ciutat un exemplar de 
l’Estatut d’Autonomia de la Comunitat Valenciana. 

Dia de la Comunitat Valenciana
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Los tenores Osvaldo Simone y Mauricio Martínez, 
el barítono Luis Alberto Posadas y el bajo y guitarra 
Angel Bildoza, que forman el grupo vocal Armonía 
Americana de la ciudad argentina de Río Cuarto, 
estuvieron en Vinaròs para ofrecer una actuación 
con la que contribuyeron al hermanamiento entre 
ambas localidades, a pesar de estar separadas por 
el océano Atlántico.
Prosiguiendo con las actividades y el proyecto de 
vinculación institucional, cultural y educativa entre 
Río Cuarto y Vinaròs llegó a la ciudad este cuarteto 
declarado de interés por la municipalidad de Río 
Cuarto y por la provincia de Córdoba. Argentina.
El cuarteto estuvo en la iglesia Arciprestal, donde 
cantó la “Misa Criolla” junto a la Coral Garcia Julbe, 
de Vinaròs. La “Misa Criolla” es una obra musical para 
solistas, coro y orquesta, de naturaleza religiosa 
y folklórica, creada por el músico argentino Ariel 
Ramírez.  Este grupo tiene una trayectoria de 30 
años de trabajo; su repertorio se compone de 
música folk e iberoamericana. Llegó a España 

después  de una gira por Roma y Paris, como ha 
informado desde Río Cuarto la coordinadora de la 
vinculación institucional Cecilia Lladser.  Después 
de la misa, un integrante del grupo hizo entrega 
al consistorio de un obsequio y una carta del 
máximo dirigente de Río Cuarto, Juan Jure, donde 
remarcaba los estrechos lazos establecidos entre 
las dos ciudades.
Lládser recordando los más de diez años que se 
llevan ya tendiendo puentes entre Río Cuarto y 
Vinaròs quería mencionar “desde sus comienzos 
el trabajo denodado de Ramón Redó Vidal, la 
proyección comunicacional desde el diario digital 
Vinaròs News, posteriormente Francisco Castell, y 
desde el año pasado el Centro Cultural “El Quijote” 
de la Sociedad Española, hacen un día a día 
esperanzador”.
Los cuatro integrantes viven de su trabajo y 
además tienen este grupo vocal con 30 años de 
trayectoria. Su último CD intenta ser una muestra 
del trabajo musical que Armonía ha desarrollado a 

lo largo de 30 años de trabajo ininterrumpido. En 
once canciones se muestra no solo la belleza de las 
poesías y melodías de los autores argentinos, sino 
también las intenciones y emociones que conlleva 
cada canción.
Cada canción ha sido largamente discutida y 
reflexionada para ocupar un lugar en este CD. 
Este grupo ha actuado junto a grandes figuras 
de la canción popular, el tango y el folklore 
argentino como el cantante Jairo, los conjuntos 
“Los Trovadores” y “Los Huanca Hua”, el recordado 
cantor de tangos  Rubén Juárez y muchas otras 
figuras importantes del cancionero argentino e 
iberoamericano, participando en grabaciones de 
Mercedes Sosa, Víctor Heredia y de sus colegas 
de Opus 4. Se han presentado en festivales con 
León Gieco y Vìctor Heredia, entre ellos “La Fiesta 
de las colectividades” de la provincia de Córdoba. 
En 1998 realizó una gira por Grecia e Italia, que 
culminó con la interpretación de la mítica Misa 
Criolla en la Basílica Santa María de Roma.

El grupo vocal Armonía Americana refuerza los lazos entre Río Cuarto y Vinaròs

Dissabte 8 d’octubre a la tarda 
va tindre lloc l’ofrena floral al 
monument de Jaume I, situat a 
l’avinguda Jaume I. Al finalitzar 
es va interpretar l’Himne de la 
Comunitat Valenciana.

Ofrena floral

Emili Fonollosa



11

15  octubre  20118  octubre  2011



12

15  octubre  2011

12

15  octubre  2011

fo
to

no
tí

ci
es

Després de l’acte institucional al Saló plenari, es va dur a terme una exhibició de pilota valenciana.

El ganador del Bolsín Juan Varea de Castelló templa muy asentado el largo derechazo Vicente Soler de Burriana arquea la cintura con ritmo y cadencia

Está más que demostrado que el principal 
espectáculo que atrae a más espectadores en 
Vinaròs, es el de la fiesta brava. Y por añadidura 
tiene su eco nacional, naturalmente. Pero hay que 
saber venderlo, el porqué es el mejor escaparate 
turístico.
Se desprende que la apuesta del nuevo consistorio 
es dar actividad a la plaza de toros, aunque sea 
hacer irrumpir en el ruedo haciendo pavor el 
ya famoso toro “Ratón”. Y la lógica nos guiaría a 
lograr producir frutos para conseguir conservarla 
y explotarla. Con estudio tramado de antemano, 
a tenor de la importancia social y económica que 
siempre aportó a la ciudad.
Se ha de contar como una nueva oportunidad que 
ofrece a Vinaròs, que tiene la fortuna de contar 
con una plaza de toros remozada y admirada por 
cuantos la visitan. Hay que aprovecharla.

La población siempre se ha volcado con el mundo 
del toro y nunca ha escatimado esfuerzos para 
apoyar una fiesta que forma parte de nuestras más 
rancias tradiciones. Y siempre ha habido magníficos 
aficionados. Al igual que en la recordada Cataluña, 
con llenos cada temporada en las tres plazas de 
toros de Barcelona.
Como en otros eventos culturales y deportivos, 
con la ayuda del Ayuntamiento, en forma de 
invitación, el festival taurino del XIII Bolsín 
de Castellón alcanzó gran éxito. Casi se 
llenó la plaza con la presencia de un público 
entregado en una tarde festiva que trató 
de hallar esparcimiento y regocijo con un 
comportamiento tolerante. Y tomó asiento 
al lado del aficionado, aquel que conoce los 
secretos de la lidia, los de las reacciones más 
secretas del toro, y sobre todo, el de ponderar 

el mérito de las faenas para extraer lo más 
notable de una lidia.
Los seis noveles plantearon el trasteo 
mostrando actitud de saber estar con las telas 
toreras en su interpretación más pura del toreo, 
creando la estética de su propia marca, lo que 
permitió transmitir simpatía al ligar los pases 
con valor firme y sereno. Surgieron algunos 
desarmes por las complicadas embestidas de 
los erales al no querer pasar. Se sintieron oles 
estruendosos y muchos aplausos de verdad 
toda la tarde. La misma conexión afloró en 
la novillada sin caballos de agosto en la 
que destacó las buenas maneras de Manuel 
Cuenca. Brilló como siempre en la música la 
banda de la “Alianza”. Se ha transmitido un 
arte tan fugaz como bello para disfrutar otra 
generación de aficionados.

Ecos del festival taurino

Pilota valenciana

Juan Chaler
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Núria & Cristo

Felicitats

Poche & 
Friends

Sopar 

El dissabte 8 d'octubre es van casar la feliç 
parella Núria i Cristo, els desitjem tota la felicitat 
del món i bon viatge a New York!

Sopar alumnes Consolació 2011

El passat dissabte vint-i-quatre de 
setembre, la comparsa Poche & Friends va 
presentar el  vestit de Carnestoltes per al 
2012, que va tindre lloc al restaurant Duc 
de Vendôme, amb sopar i ball.
Aprofitant l’acte es va donar la 
benvinguda a la Reina del 2012, Sarai, i 
vam acomiadar a Begoña, Reina del 2011.
Aleshores, per ser el 5é. aniversari de la 
comparsa, es van fer mencions especials 
als següents membres de la mateixa: 

 
Juan Aguilera, per ser el primer president 
de la comparsa. 
Ramon Guillem, per la seva col·laboració 
desinteressada amb molts aspectes.
José Luís Rodríguez (Poche), per donar 
nom a la comparsa i fer la complexa tasca 
de dissenyador.
Per a finalitzar es donà la benvinguda 
als nous socis amb la imposició dels 
respectius mocadors. 

Jordi celebró su 
4º cumpleaños
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50 aniversari

Va que xuta

Port 
Aventura

Muchas 
felicidades

Manolo Adell Puig y Hermelinda Pablo Miralles celebrant el 50 aniversari de bodes

La Reina sortint de la 
comparsa “Va que xuta”, 
Alejandra Castell, passa el 
relleu a la Reina entrant, 
Lara Sebastià.
Els xiquets són “xuteiros” des 
del moment en què estan a 
la panxeta de la mare

Fin de semana 
en Port 
Aventura nos lo 
pasamos genial.

Alexia Moliner cumplió 4 añitos y lo celebró con sus amiguitas y amiguitos del Foguet. 
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Katia Reina 2012

Felicitats Agustí

Premio

Ana reina 2012

Tarta

Arantxa Igual reina 2012

El 24 de septiembre la 
comparsa Els Povals se 

reunió para elejir a su nueva 
Reina 2012 y despedir a 

Maruja, Reina 2011. La 
Reina se llama Ana Nafria 

y su Reineta infantil Gema. 
Este año los Sambeiros do 

Povals cumplen 25 años. 
Felicidades!

La Llibreria Lisboa ha sortejat una bicicleta tot-terreny entre els 
clients que van realitzar la reserva de llibres de text. 
L'afortunat ha estat Agustí Chaler de la Divina Providència

Presentación el 
pasado día 1 de 
octubre en el 
restaurante de La 
Cullera de nuestra 
ciudad de la Srta. 
Arantxa Igual como 
Reina de la comparsa 
els Xocolaters para el 
Carnaval 2012.

Un somriure a 
la Carta Pobla. 
Foto: Pablo Batalla

Leo Lorente ha sido el cliente 
agraciado en el sorteo de un lote de 
productos American crew de Tian 
Stil Home. Enhorabuena.

Calentando motores i cambio de Reina: Jenifer Cervera 2011 por Katia Polo 2012
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Riu Viu organitza a Vinaròs un curs d’iniciació a la visió natural per a re-educar 
la nostra vista i millorar-ne l’ús.
La miopia, la hipermetropia, l'estigmatisme i la presbícia són errors de 
refracció. Mitjançant el Mètode Bates, aprenent a usar els ulls i la ment de 
forma relaxada, la visió millora i els errors de refracció tendeixen a corregir-se 
per si mateixos i en molts casos l’òrgan visual queda normalitzat.
El curs serà impartit per Cristina Masip, graduada en Tècnica Alexander per la 
“Queen's Park Alexander Technique School” de Londres i Mètode Bates per la 
“Bates Method Training School” de Londres.
Els grups són de sis persones, pel que en principi es programen dos grups, un 
per als diumenges 16, 23 i 30 d’octubre, i l’altre els diumenges 13, 20 i 27 de 
novembre, amb una durada de deu hores i un preu de 50 euros.
L’espai, a Pont12 (C/ Pont, 12  Vinaròs).
Les persones interessades poden contactar amb Riu Viu als tlf. 964 456 007 i 
647 989 714, o al correu electrònic riuviu2010@gmail.com.

Alina Martínez, cocinera aficionada 
afincada en Vinaròs, ha ganado el 
concurso de recetas con pepino 
español en el Canal Cocina con la 
receta Bombones de Pepino Español 
y ha obtenido el primer premio del 

concurso de recetas con horchata 
de chufa con la receta Sopa fría de 
pepino y horchata. Su página web 
es http://clubdelaricacomidasana.
blogspot.com, donde están todas 
sus recetas.

Hablando de rutas entorno de Vinaròs hay una, 
otra de tantas, extraordinaria, es la ruta de Culla. 
Como de costumbre para ciclistas, moteros o con 
el coche y la familia. Es una ruta de 158 Km. ida y 
vuelta. Hay un tramo, justo antes de llegar a Culla 
que para las bicicletas tendrá cierta dificultad, 
porque la han parcheado hace poco y suelta 
alguna gravilla y con tanta curva… pero con un 
poco de cuidado no hay demasiado problema. 
Se puede salir por la carretera de Morella, hasta 
La Serafina, en Xert. Allí tomar la carretera de 
Castelló hasta Sant Mateu, desviarse hacia Tírig y 
Albocàsser. Luego de cruzar Albocàsser y llegar a 
la ermita de Sant Pau en la carretera de Vilafranca 
a Castelló tomar en la misma ermita de Sant Pau la 
carretera de Torre d’Embesora y seguir hasta Culla.
Por el camino habremos visto unas masías, unas 
abandonadas y otras con signos de estar habitadas, 
y que si no llevamos mucha prisa podemos hasta 

agotar la tarjeta de memoria de la cámara de 
fotos. Culla tiene unas vistas preciosas desde la 
terraza al lado de la iglesia. Con unos prismáticos 
podemos pasar un rato entretenido. En la misma 
terraza junto a la iglesia podemos, mejor debemos 
preguntar por “Herminio, el sastre” un anticuario 
muy antiguo él, que tiene verdaderas joyas, eso 
sí, carísimas, pero seguro que nos enseñará su 
colección entera. Desde artículos de labranza y 
herramientas agrícolas, a relojes, armas de las 
guerras carlistas; tenía un trabuco impecablemente 
conservado, solo valía 1000 euros. Mantones de 
Manila de hace más de un siglo y todo tipo de 
cosas antiguas, que no viejas. 
Luego a comer podemos hacerlo en un par de 
restaurantes, La Setena, probablemente sea la 
elección más acertada, por su calidad, pecio y 
ambiente. Es un restaurante pequeñito, media 
docena de mesas. Si fuera en invierno tendrá la 

lumbre encendida y parece que solo con eso, con 
la compañía que da la lumbre, cualquier comida 
sabe mejor.
Con un poco de suerte podemos encontrarnos con 
una  exposición de caballos. Hay buena afición a 
ellos. Por el camino vemos con frecuencia algunos 
jinetes domingueros que usan el caballo igual que 
nosotros hacemos con la moto.

Entornos de Vinaròs                

16 de octubre a las 12:00 
En la pérgola del paseo marítimo 
Precio: 2,5 € (incluye degustación de dos arroces más 
bebida (vino, cerveza o agua)
Venta de tickets: Tourist Info Vinaròs y el mismo día del 
evento en la pérgola del paseo marítimo.

Todo empezó cuando estábamos en casa. Ella estaba comiendo, yo 
fui a ver si comía y al instante me dio un mareo y me caí al suelo, 
perdiendo el conocimiento. Ella, una niña de 6 años, empezó a 
llamar a su madre y a su padre, y puso dos cojines para poder llegar 
al videoportero y abrir ella misma la puerta. Fue mi heroína. Nunca 
lo olvidaremos, ni ella ni yo.
Besos de tu yaya, Lucía, te quiero mucho. Besos, besos.

Tu yaya Mise.

Mi querida nieta Lucía

Curs de visió natural
Associació Riu Viu

Alina Martínez gana un concurso de recetas con 
pepino español
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Más de 100 socios se reunieron en el tentadero Diego Puerta pasando un gran día.

29 aniversario de la Peña Madridista de Vinaròs

La banda de bombos y tambores de la Serena Majestad 
del Cristo de los Marineros durante sus ensayos
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Vinaròs contó hasta finales del siglo XVI con una 
iglesia gótica, que fue desmontada en su totalidad 
a finales de dicho siglo cuando se levantó el actual 
templo Arciprestal. Tenemos numerosos datos 
sobre esta iglesia gótica pero no sabemos dónde 
estaba ubicada exactamente porque no hay 
ningún documento ni elemento arqueológico que 
lo certifique. Borràs Jarque la “ubicaba” en el espacio 
donde actualmente se encuentra el ayuntamiento, 
cosa errónea como veremos. No solo por estar fuera 
de las murallas, cosa impensable para una iglesia, 
sino que el error de Borràs fue el “mal interpretar” 
que la iglesia estaba enfrente de la actual, cosa que 
veremos no era tan descabellada. Gómez Sanjuán 
la ubicaba entre las casas de la calle San Vicente y 
San Isidro, orientada de poniente a levante, cosa 
que también consideramos errónea. El problema 
de su ubicación viene de un primer “error” de base, 
y es pensar que la Torre d’en Borràs estaba sobre 
la actual capilla de la Comunión, con lo cual, la 
iglesia gótica se ubicaba correctamente dentro 
de las murallas, lógicamente, en el interior de la 
población. 
Sin embargo, parece ser que la torre d’en Borràs 
no estaba ubicada sobre la actual capilla de la 
Comunión sino más hacia poniente, o sea, donde 
hoy se encuentra el Salón Parroquial. Así lo “dejó 
caer acertadamente” el cronista Joan Bover sin 
que nos dejara pista alguna de donde lo había 
consultado. Con esta pequeña y crucial aportación 
el panorama nos cambia totalmente. 
Hace unos años, con motivo de unas obras en el 
callejón de San Roque pudimos observar una amplia 
pared que atribuimos sin duda al amurallamiento 
de la ciudad, pero que no acababa de encajar con 
el tramado urbano de esta compleja zona, ni con 
la formación extraña de este callejón. Fragmento 
de “muro” que ha quedado fosilizado entre ambas 
casas como se puede vislumbrar perfectamente. 
Volviendo al tema de la torre d’en Borràs, si esta 
la desplazamos y la colocamos en el lugar de la 
actual sacristía, todo encaja. La línea de muralla 
de Santo Tomás, bien determinada, desemboca en 
línea recta en esta torre, y el lienzo de muralla (o 
paredón) de San Roque enlaza en línea con la Torre, 

con lo cual, el portal de San Cristóbal de entrada a 
la villa se desplaza enfrente de la actual farmacia 
Guimerà (que en el siglo XVI era un solar público 
sin construir). ¿Qué queremos decir con ello? Pues 
que la iglesia gótica se encontraría en el espacio 
de San Roque-Mayor-San Vicente, con orientación 
norte- sur. Teniendo a un lado el pequeño callejón 
de San Roque como pasillo entre iglesia y muralla, 
la calle Mayor y la calle San Vicente donde 
estaría la entrada “plateresca” de Juan del Orrio, 
colocada en 1560 y trasladada a la actual iglesia, 
a la plazoleta de la Comunión. Aquí nos queda un 
espacio bien delimitado, donde se puede encajar 
perfectamente el templo que, como bien decía 
Borràs Jarque, estaba lógicamente “enfrente” de 
la actual iglesia. Y dentro de las murallas, como es 
lógico. Y pegado a la muralla como parte defensiva 
de esta parte de la ciudad. Es complejo de explicar 
pero fácil de ver en los planos adjuntos. 
Podemos pues determinar y dibujar el espacio 
de la iglesia. ¿Y sus dimensiones? Si analizamos la 
calle de San Vicente, ésta hace un extraño quiebro 
a sus 40 metros desde la calle Mayor y 75 metros en 
el total hasta la travesía del callejón de S. Vicente. 
Aquí nos queda un espacio de unos de 60 x 15 
metros, que es donde se inscribiría la iglesia. Es ya 
más difícil determinar si la cabecera estaba mirando 
a la calle Mayor o hacia la travesía San Vicente, sin 
llegar a ella, puesto que aquí se conserva el foso 
de la muralla, aún bajo las casas, y en el edificio 
de la esquina sur de San Vicente con su travesía, 
que es donde tenemos la certeza de que estaba 
el cementerio de la iglesia, con lo cual la “trama” 
urbana encaja perfectamente. Así mismo, en un 
artículo del año 1986, Arturo Oliver ya apuntaba 
de manera muy acertada que la iglesia “antigua” 
se podía encontrar en lo que “actualmente es la 
esquina de San Roque y plaza Parroquial”, naciendo 
la calle de San Roque, llamada de Na Cordera 
de la separación entre la iglesia y la muralla. 
Sin construcciones exteriores, que no existían 
fuera de la muralla puesto que el nacimiento de 
esta calle se formaría por la separación entre la 
iglesia y la muralla, aunque el muro localizado no 
sabemos si corresponde a la iglesia que hacía de 

muro (muralla) o era exenta de la misma. En un 
documento del archivo municipal del año 1538 
se cita la existencia de un horno de cocer pan 
en la calle de la Cordera “circam ecclesiam”, o sea 
cerca de la iglesia. Horno que estaría dentro de la 
muralla, posiblemente tocando a la calle Mayor en 
la misma esquina.
La esquina de la calle Mayor con San Roque 
presenta un paramento de sillares bien definidos. 
Este espacio no pertenece a la antigua iglesia, sino 
que son similares a los sillares del ayuntamiento y 
por tanto coetáneos (s. XVIII). No obstante están 
superpuestos a una antigua construcción tosca de 
argamasa que la oculta. 
Dejamos en el aire esta nueva hipótesis a la 
espera de los nuevos trabajos de investigación 
que estamos llevando a cabo, aunque apuntamos 
algunas notas sobre la iglesia gótica. Un templo 
de reconquista de una sola nave con cabecera 
semicircular, y con ocho capillas laterales entre 
contrafuertes, cuatro por cada lado, cubierta a 
dos aguas. La iglesia gótica estaba dedicada a la 
Virgen de la Asunción, y contaba con ocho capillas 
laterales dedicadas a San Miguel, Cristo Crucificado, 
Virgen del Socorro (patrona de los navegantes), 
San José, las Almas, San Pedro (patrón de los 
pescadores), la Inmaculada y los Santos Médicos 
Cosme y Damián junto a San Cristóbal (patrón 
de carreteros y trajineros). Sabemos también que 
contaba con un campanario, un espacio defensivo 
y elevado, de aviso contra los ataques de los piratas 
berberiscos, con campanas que fueron trasladadas 
al nuevo campanario, el actual. Iglesia que por 
quedar pequeña por el aumento de la población 
fue demolida para construir, a finales del siglo 
XVI, la actual Iglesia Arciprestal bajo el diseño del 
“arquitecto” y “mestre d’obres March Valsánchez, 
vehí y habitador de la vila de Morella”. 
Si observamos el plano de Beuter (siglo XVI), 
podremos ver lo que se correspondería con el 
campanario de la iglesia gótica, en este mismo 
emplazamiento. Quede pues esta nueva hipótesis 
para corroborar con los nuevos estudios tanto 
documentales como arqueológicos que estamos 
llevando a cabo desde la Asociación. 

Dibujo fechado en 1562 (copia posterior del original), donde se puede observar la 
ubicación la iglesia gótica. Entre la iglesia y la muralla se abriría la calle La Cordera 
(San Roque). El Fosar estaría ubicado en la parte posterior. 

Alfredo Gómez Acebes

La iglesia gótica de Vinaròs: 
Una nueva “hipótesis” sobre su emplazamiento
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Raúl, en primer lugar enhorabuena por 
el galardón conseguido; ¿Cuándo te 
enteraste del premio?
Recibí una llamada hace un par de 
semanas y me lo comunicaron. La 
verdad que cuando me lo dijeron 
no sabía ni de lo que me estaban 
hablando, pero luego me explicaron 
un poco y ya me hice a la idea. La 
verdad es que me hace bastante 
ilusión recibir este premio. 
Coméntanos cuáles fueron tus inicios, 
tus primeros profesores, en definitiva 
tus primeras experiencias en el mundo 
de la música.
Cuando tenía unos 10 años empecé 
a estudiar en la escuela de música. La 
verdad es que tuve suerte, porque en 
todos los años que estuve acudiendo, 
desde los 10 hasta los 18, disfruté 
de buenos profesores, de buenos 
compañeros y de buen ambiente, 
que creo que fue el factor que hizo 
que no dejara de acudir a la escuela 
de música y que le fuera cogiendo 
a la música cada vez más afición. 
Tenemos mucha suerte en Vinaròs de 
tener un centro que nos ofrezca todo esto.
¿Cuándo te decides a dar el salto de 
músico aficionado (en La Alianza) a 

músico profesional?
Estaba en mi último año en el 
instituto y un poco tenía que decidir 
qué hacer cuando acabase. No lo 
tenía muy claro entonces; no sabía 
qué oportunidades tendría de entrar 
a estudiar en un centro superior de 
música, y además, tampoco estaba 
muy convencido si quería dedicarme 
a tocar la trompeta. Para mí era, y 
ahora continua siendo, un hobby, 
una afición y no tenía muy claro que 
quería llegar más lejos. Ahora no 
me arrepiento de haber tomado la 
decisión de seguir para adelante. 
¿En qué escuelas o conservatorios has 
recibido formación?
Bueno, cuando finalicé en Vinaròs, 
obtuve una plaza en la Escuela Su-
perior de Música de Catalunya (Es-
muc). Fui muy afortunado al entrar 
allí. Disfruté de mucha actividad 
musical en Barcelona los cuatro 
años que estuve estudiando; el cen-
tro tiene unos profesores y un plan 
de estudios magníficos, dónde un 
estudiante de música, si lo aprove-
cha, puede aprender mucho. Ade-
más que la ciudad ofrece bastantes 
oportunidades para los jóvenes mú-
sicos. Esos años empecé a conocer 
el mundo de la música.

Actualmente estoy estudiando el 
Máster de Música en la Universidad 
del Arte de Zürich.
¿Cuáles son tus proyectos a corto y 
medio plazo?
Éste es mi último año de becario en 
la Ópera de Zürich. Y durante este 
año voy a estar intentando conseguir 
una plaza de orquesta. Tengo 
bastantes audiciones durante todos 
estos meses, y si trabajo bien y tengo 
una “pizca de suerte”, creo que puedo 
conseguirlo.

Un sueño.
No soy mucho de sueños. Me planteo 
unos retos y unas metas que creo que 
puedo llegar y que me ilusionan, y trabajo 
para intentar conseguirlas. Esto es todo.
¿Qué consejo darías a los alumnos de 
la Escola de Música de “La Alianza” 
para que pudiesen disfrutar más 
intensamente de la música?
Sólo decirles que sigan disfrutando 
de los momentos que la música les 
da, que no toda las personas pueden 
disfrutarlo.

Ganador de la VIII Edición de los premios Radio Castellón - Cadena Ser, que se entregarán en el Paraninfo de la Universitat Jaume I de Castelló

"La música continúa siendo para mi una afición"
Entrevista al músico de la Sociedad Musical “La Alianza” Raúl Calvo Royo

Sociedad Musical “La Alianza”

HISTÒRIA   ARTS   LLETRES

ASSOCIACIÓ  CULTURAL AM
IC

S 
 D

E 
 V
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Ò
S

Organitzat per l’Associació Cultural Amics de Vinaròs

Inauguració de l’exposició tures de:
Jesús Lambán

Dia:
18 d’octubre de 2011, dimarts
Hora:
19:00 h
Lloc: 
Saló d’exposicions de l’Associació (Sant Ramon, 13)

Fiesta de la Cruz Roja Española en Sant Mateu 2011, 
que tendrá lugar el próximo sábado 22 de octubre de 
2011 en el polideportivo municipal de Sant Mateu,
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www.ppvinaros.es

Una acción de gobierno 
que aporta soluciones

El monumento al Rey Jaume I fue 
escenario el pasado sábado de una 
emotiva ofrenda floral por parte de la 
Corporación municipal. No se gobierna 
solamente inaugurando monumentos 
sino otorgándoles la importancia por la 
que se construyen. Por vez primera en la 
historia se han realizado por parte del 
Ayuntamiento unos actos para celebrar 
el 9 d’Octubre, diada de la Comunidad 
Valenciana. Porque estamos orgullosos 
de ser valencianos y de nuestras señas 
de identidad.

Plan General de Ordenación Urbana 
Durante ocho años de gobierno, el PSOE-PVI 
han criticado hasta la saciedad el Plan General 
de Ordenación Urbana (PGOU) pero a pesar 
de sus críticas lo han exprimido al máximo sin 
preocuparse de mejorarlo.
En menos de cuatro meses de gobierno el Partido 
Popular ya ha aprobado una suspensión de licencias 
urbanísticas que permitirá modificar el PGOU y 
adaptarlo a los nuevos tiempos. Así se gobierna, 
con decisión y valentía y siendo coherentes con lo 
prometido en la campaña electoral.
Mientras unos durante ocho años lo han criticado 
pero no lo han modificado para aprovecharse de 
él, el Partido Popular cumple con su programa 
electoral y estamos sentando las bases para una 
nueva ordenación urbanística necesaria en estos 
momentos para relanzar a nuestra ciudad en un 
futuro próximo. 
 
Tasa del Mercado 
Lo mismo ocurre con la tasa del Mercado. PSOE y PVI 
dejaron el mercado sin una tasa aprobada y por tanto 
con una incertidumbre a los comerciantes. Querían 
aprobar una tasa abusiva de 9,75 euros por metro 
cuadrado, y al no ser capaces de aprobarla renuncia-
ron a buscar el consenso y abandonaron el tema.
Con responsabilidad, de acuerdo con los 
comerciantes, el gobierno del Partido Popular 
hemos aprobado una tasa de 6 euros por metro 
cuadrado que permitirá a los comerciantes tener 
una seguridad jurídica en sus puestos sin gravarlos 
en exceso en estos primeros meses, donde es 
preciso ayudar a que el Mercado municipal 

recupere el esplendor de antaño.
Así gobernamos desde el Partido Popular, llegando 
a acuerdos, planificando el futuro y consensuando 
las decisiones con los afectados. Un compromiso 
de apoyo al comercio de Vinaròs que viene 
reforzado con las ayudas que se ofrecen en las 
diferentes campañas que el comercio de Vinaròs 
desarrolla a lo largo del año. 

Se inicia la redacción 
de los presupuestos 2012 

El concejal de Hacienda, Ernesto Molinos, ha 
iniciado ya la redacción de los presupuestos para 
el próximo año. Sin duda alguna el año 2012 
será complicado porque la situación económica 
del Ayuntamiento heredada del PSOE-PVI es 
catastrófica, pero las líneas de austeridad, 
eficacia y eficiencia que han marcado estos 
primeros meses del equipo de gobierno del 
Partido Popular seguirán siendo claves para 
remontar la situación.
Estamos abiertos a recibir las propuestas de 
los partidos de la oposición, a pesar del escaso 
margen de maniobra del que se dispone, los 
vinarocenses pueden estar seguros que sin lugar 
a duda no se va a rebajar ni un ápice la inversión y 
el gasto en bienestar social, educación o empleo. 
Son nuestras prioridades y así se reflejarán en los 
presupuestos del próximo año.

9 d’Octubre: 
Diada de la Comunitat Valenciana 

Los actos que por primera vez ha organizado 

el Ayuntamiento para celebrar la diada del 9 
d’Octubre se celebraron con una extraordinaria 
participación durante el pasado fin de semana. 
Por primera vez el Ayuntamiento organizó una 
ofrenda floral al monumento de Jaume I y un 
acto institucional precedido por una hizada de la 
Senyera en la plaza Parroquial.
Somos valencianos y como tal el equipo de 
gobierno consideró que había que celebrarlo. Unos 
actos austeros, sin coste para los ciudadanos pero 
que sin lugar a duda han resultado un éxito, de la 
misma forma que lo está siendo la programación 
preparada para celebrar el 770 aniversario del 
otorgamiento de la Carta Pobla de nuestra ciudad.  

Siguen las obras del Plan Confianza 
Y a todo ello debemos sumar que siguen las 
obras del Plan Confianza. Más de 2,2 millones de 
euros que se están invirtiendo en nuestra ciudad 
por parte de la Generalitat Valenciana y que 
demuestran que la apuesta por la accesibilidad de 
nuestro municipio es una realidad por parte del 
gobierno autonómico.
Estas obras, junto a la remodelación de espacios 
que estamos efectuando en las dependencias 
municipales, son el punto de partida de una 
forma de hacer y entender la política municipal 
priorizando los servicios y la atención a los 
vinarocenses.
El Ayuntamiento al servicio de las personas no es 
tan solo un lema de campaña como hacen algunos 
partidos, para el Partido Popular y su alcalde, Juan 
Bautista Juan, es una forma de hacer política todos 
los días del  año.



21

15  octubre  2011

OPINIÓ 

Qué ha hecho el Partido Popular cuando desde la Moncloa se 
le pedía colaboración? Ponernos el pie en la nuca, hundirnos 
en el fango todavía más, encenderse un habano y esperar su 
oportunidad. Son como perros de caza hambrientos, sedientos 
de poder, ya huelen el 20N.

facebook.com/socialistes.vinaros

Segueix-nos a Internet

twitter.com/SVinaros

Objetivo 20-N

He llegit detingudament l'informe fet per la tècnica 
municipal en totes les seues consideracions i 
arguments. En molts d'ells he vist reflectides les línies 
d'actuació que fa anys estic i estem dient sobre com 
transferir aprofitaments urbanístics per a recuperar 
espais edificable en zones naturals.
L'adscripció de zones verdes sense aprofitament i 
espais dotacionals a PAI's sense aprovació, junt a 
les transferències d'aprofitament, són la formula 
urbanística que vam demanar de forma reiterada 
durant l'anterior legislatura per a poder modificar 
el PGOU i obtenir aquests espais verds sense cost 
econòmic, torno a repetir, sense cost econòmic.
Doncs ja ho tenim aquí, de forma molt restringida, 
però ja ho tenim damunt de la taula. Mai és tard. Ara 
bé, el caràcter mínim de la proposta, podríem dir 
raquítica, la poca ambició de la mateixa, les presses 
(el dia 4 comissió i el dia 7 Ple d'urgència) ens fan obrir 
una sèrie d'interrogants i dubtes vers la proposta:
Per què sols afecta als PAI's sense aprovació i no 
s'inclouen els PAI's aprovats però paralitzats per 
la crisis i legalment fora de pas?
Per què no incloure aquells PAI's potser aprovats però 
totalment fora de context tant econòmic com urbanístic?

Per què no incloure els PAI's de sòl industrial al 
costat de l'Hospital?
Tots aquests dubtes són en quant a la suspensió de PAI's.
Però, a més a més, en quant als espais dotacionals:
Per què ens hem de cenyir a 4 zones verdes que el 
PGOU no resolia?
Per què no abordem d'una vegada per totes 
aquells espais naturals a protegir que tantes i 
tantes vegades hem demanat?
Per què no incloure l'ermita, Aiguadoliva, els 
Cossis i Sòl de riu?
Se’n recorda senyor alcalde (i sense ànim de 
crítica) que vostè mateix va afegir la Foradada 
com un espai a recuperar?
Per què senyor alcalde ens quedem tant curts?
Que vol ficar tant sols 4 parxes al PGOU? 
Que vol demostrar la mala gestió anterior i no 
pagar les expropiacions?
Que hem d'estar tota la vida mirant cap  enrere?
Siga valent. Siga ambiciós amplie l'àmbit de la 
suspensió i fique també dins d'aquesta aprovació 
estos espais naturals i ens tindrà al seu costat. 
Deixarem la ideologia de banda, per a nosaltres 
el primer és Vinaròs.

En conclusió:
Si l'actual proposta és una primer pedra per 
abordar una nova planificació urbanística que 
salvaguarda aquestos espais naturals, sense cost 
econòmic, com venim demanant durant més de 4 
anys, no dubte que estarem amb vostè.
Però si es tracta de posar 4 parxes al PGOU, 
aleshores no estarem amb vostè.
I per acabar, com que l’important no és la proposta, 
sinó els fets, com que l’important no és el que es diu, 
sinó el que es fa, ens abstindrem i vorem en el decurs 
de la legislatura que ara sí, tot just comença, quin és 
el camí que segueix.
I mire amb sinceritat, si en aquesta suspensió 
s'engeguen els estudis per a materialitzar una 
nova planificació urbanística al nostre poble, no 
ho dubte, estarem amb vostè.
El primer per al Grup Municipal BLOC-Compromís 
és Vinaròs.

Urbanisme (capítol I)

La derecha española 
no se merece gobernar
El Partido Popular, y todo su elenco de “amigos” 
mediáticos ya hace años que empezaron la 
precampaña, concretamente 8 años. El día después 
de las elecciones generales del 14 de marzo de 
2004, desde Génova se hizo llegar una misma 
consigna a todas las agrupaciones locales del PP 
en toda España: “hay que derribar al enemigo, 
cueste lo que cueste”. Y lo que nos ha costado, 
ha sido un país entero sumido en una crisis muy 
profunda, millones de personas sin empleo, miles 
de españoles en una situación de precariedad que 
no se veía desde la posguerra española. 
Qué ha hecho el PP cuando desde la Moncloa 
se le pedía colaboración para buscar, todos 
a una, soluciones a una crisis especulativa 
internacional? Ponernos el pie en la nuca, y 
hundirnos todavía más.

La derecha no merece gobernar España, porque ha 
hecho lo posible para que sea ingobernable.

Aprendices de la derecha de EE.UU.
Como el Partido Republicano de los Estados 
Unidos, el Partido Popular, tanto desde Génova 
como desde Arcipreste Bono 46, ha utilizado 
durante los últimos 8 años todas las artimañas 
posibles para provocar el ensuciamiento general 
de todo para ahuyentar a la gente de la política. 
El ejemplo lo tenemos en Mª Dolores de Cospedal 
a nivel estatal y en el inicuo Gandia a nivel local, 
que cada vez que abren la boca, la política se hace 
un poco más fea.
Son como perros de caza hambrientos, sedientos 
de poder, ya huelen el 20N y sus posibles 
consecuencias, pero no hemos de olvidar que, 
pase lo que pase, la única responsabilidad de 
volver a colocar a este tipo de gente en los 

mandos de nuestro futuro son todos aquellos 
que depositarán su voto respaldando a la rabia 
y a la deslealtad.
No nos merecemos que vuelvan, pero como 
siempre, los que nos consideramos progresistas, 
el 20N nos quedaremos en casa para castigar 
al señor Zapatero, mientras los “amigos” del PP 
cantarán y descorcharán botellas de cava para 
celebrar su particular reconquista, mientras 
nosotros, nos pasaremos 4 años tachando días, 
esperando al 2015 arrepintiéndonos  de haberles 
concedido la oportunidad de gobernar.
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http://www.pvi-vinaros.org

Resumen del artículo que pueden leer completo en www.pvi-vinaros.org

Passió Brassens 

"El gloriós dia nacional,/no m'alço del llit, m’és igual./ 
El so de tambor del guerrer,/ ves a mi què coi em pot fer!/ 
Que potser destorbo alguna persona,/si no paro esment al clarí que sona?" 
(La Mala Reputació, George Brassens 1921-1981)

Hissar la cançó a l’alçada d’allò sublim, essencial: 
qui abans seu havia tingut aquesta pretensió? Qui 
abans de Brassens, havia gosat detallar la seua 
visió de la humanitat (les seues febleses, les seues 
angoixes, bestieses, la seua crueltat, esperances, 
aquesta inclinació a voler millorar) tot enfilant la 
drecera més directa cap als altres?
Viu entre els vius, Brassens es va exposar a primera 
línia sense témer ni les crítiques ni la veneració 
exagerada. Va agafar per les banyes els dimonis 
que el devoraven, els va despullar i regurgitar 
de manera brillant, provocadora i emotiva, però 
sempre de forma decapant. Brassens va denegar 
totes les lleis del negoci de l’espectacle de la 
cançó, va desafiar totes les lleis en vigor en aquesta 
professió, es va adreçar al cor i a la intel·ligència 
del públic i fort del seu savoir-faire i del seu talent, 
en va guanyar totes les batalles. Mascaró de proa 
d’una forma d’expressió (la cançó) que ell mai no va 

considerar menor perquè afecta tots els humans, 
va situar el llistó tan alt que a alguns fa vertigen 
però permet als millors de donar a la gent allò més 
just, allò més sincer i més bell.
Brassens deia: “Cada nit quan m’adormo, moro”.
Aquesta mort quotidiana el va allunyar de les 
futilitats i de les qüestions sense importància real. 
Va apostar fort per la capacitat del públic (massa 
sovint jutjat per sota de les seues aptituds) de 
comprendre i va triomfar més enllà de les modes 
i de totes les previsions. “Tinc la impressió de 
semblar-me a les meues cançons. No s’entra en les 
meues cançons com s’entra en un molí. Sort que 
no s’hi entra massa ràpid, sinó se’n sortiria massa 
ràpid”. Brassens, talment algú que reposés a hora 
els rellotges tot evitant sempre de donar lliçons, 
recentra els seus propòsits cap allò primordial: 
un projecte senzill però a totes llums difícilment 
realitzable: la necessitat d’estimar-se els uns als 

altres. El temps no té cap importància... llàstima. I 
les seues cançons encara estan d’actualitat. I per 
molts anys.
(Traducció de fragments del text Passion 
Brassens (Le temps ne fait rien à l’affaire) d’Alain 
Poulanges, ed. Textuel. Trad: Olga Suàrez)

Nuestro programa nos compromete…
…a revisar el PGOU porque tiene más de 10 años, 
está mal hecho, ha sido causa de litigios que nos 
han costado fortunas y puede que nos cuesten 
aún más y porque el mercado inmobiliario para 
el que lo hizo el PP ya no existe ni volverá. 
No basta arreglar con parches las 4 zonas más 
escandalosas, hay que ir a la revisión completa.
Con el nuestro, el PP aprobó…
…uno de los primeros planes de la Comunidad 
y, como primerizos, caímos en los errores 
que quienes lo han hecho después pudieron 
evitar. Uno de los muchos ejemplos: Con una 
normativa pensada para grandes locales, los 
pequeños comercios del casco antiguo no 

pueden cumplirla y por tanto tampoco cambiar 
de titular, actividad, etc.
 Esta es una entre tantas…
…normas que, a base de parches, el PP no 
cambiará. Encima PP y Bloc han oficializado otro 
agravio más al aprobar la tasa del mercado a 6 
€ el m2 y mes  y no a los 9,75 € en que nuestros 
técnicos valoraron los servicios que se les da a 
los comerciantes del mercado. Si lo hacen para 
ayudarles…
 ...¿Porqué no ayudan también…
…a los del casco antiguo? ¿O a todos allí 
donde estén?  ¿O a todas las actividades que 
también generan empleo y recursos? Esa es 
la única razón por la que nos opondremos a 
cualquier  tasa por debajo del cálculo de los 
técnicos, para que ningún ciudadano sufrague 
ninguna actividad privada al cubrir de la 
recaudación general lo que el Ayuntamiento 
dejará de cobrar,

 Abriendo el paseo al tráfico…
…de las calles Almas, S. Sebastián y S. Pascual, 
por mucha cámara multadora que ponga la Sra. 
Medina ya no será peatonal. Antes sólo pasaban 
los servicios y los coches de los dos aparcamientos 
privados, ahora todo quisqui. ¿Qué más da 
que los vecinos de estas calles, entre ellos el 
alcalde,  salgan y entren por Sant Gregori? ¿Para 
que se ha hecho el túnel? ¿Qué dirá el Ministerio 
que lo ha pagado?
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Esquerra Unida 

Matisacions

www.avmigjorn.org

Fer i desfer, per no fer

Esquerra Unida 

Associació de veïns Migjorn

www.avmigjorn.org 7 d i e s , 
30/9/2011: 

“El Ayuntamiento reestructura sus espacios”. En 
castellà, llengua del PP que per no dir-ne català 
reneguen de la seva llengua. No ens estranya 
gens que la dreta de Vinaròs haja redescobert una 
cultura amb majúscules, i ara programa actes a la 
plaça de braus farcits de cultura i respecte vers els 
animals. Amb les rates i raters que campen com 
volen per Vinaròs, van i porten un “ratón” quan el 
que fa falta és un flautista.
El Sr. Tàrrega, com a nou Colom ens ha descobert 
la sopa d’all, per acaparar titulars de premsa fa 
tots els papers de l’auca (un que no sap comptar 
els diners del cepillo de missa, que tenen tot 
l’espai que volen al “Diariet”, no en tenen prou, 
volen acaparar amb els seus pamflets electorals 
i polítics la premsa lliure). Com dèiem el Sr. 
Tàrrega que no ha anat a l’escola del Ciruela 
(fins els companys ideològics el critiquen) però, 
del totxo diuen que en sap una estona, doncs 
ha estat inflant modestament la bombolla 

immobiliària. Ara ha tornat de regidor (ei! no ha 
sigut per tenir informació “privilegiada” no!) ho 
ha fet per parar els peus a l’especulació, el diner 
fàcil, i arrasar zones a protegir, Cossis, Forada, 
Aiguadoliva, ermita, Sòl de Riu, estant vostè 
de regidor i l’aterrador no és alcalde, ens deixa 
tranquils.
Ens hem desviat un poc, del Sr. Tàrrega no volíem 
parlar de la seva vida professional, però com que 
en el seu ofici hi ha tanta gent sense escrúpols, 
com en el ram de la banca, lligat amb molts 
alcaldes emmerdats en negocis no gens clars, 
que fins el nostre benvolgut ex-honorable ex-
president s’ha vist embolicat en un afer que està 
als jutjats, total per dos vestits i uns saragüells. 
Ens hem tornat a desviar, però és que dóna per 
a tant el sainet valencià... Camps de Fabra sense 
avions, escombraries, requalificacions, hospitals 
sense metges, etc. Tornem-hi, el Sr. Tàrrega al nº 
527 del 7 Dies parla de reestructuracions d’espais 
municipals, acaba dient: “El gobierno local busca 
nueva ubicación para la escuela de Música (no 

nombra a la Banda) y la EPA, que están en el 
antiguo colegio San Sebastián” i acaba “que 
albergue algo que tenga más relevancia”. Genial.
Que el gran treball que hi fa l’Escola de Persones 
Adultes no té cap rellevància per al regidor? 
Informe’s i vorà la gran quantitat de cursos que 
hi fan, per als joves, menys joves i gent gran, 
llàstima, no en fan per regidors amb poc tacte 
i menys educació, es nota que no s’ha format 
amb el mestre Ciruela, aquesta mancança al Sr. 
Tàrrega se li nota molt. I el treball social, educatiu 
i cultural que fa l’Aliança no té cap rellevància? 
Segur que per la elit cultural que mana a Vinaròs 
no la deu tenir, no deuen anar més enllà de la 
“fiesta nacional” i la tortura dels animals. Abans 
els catalans tenien, segons dreta espanyola i 
blavera, banyes i cua de dimoni, eren lladres 
de paelles, dels Papes, d’Ausiàs March, Joanot 
Martorell, etc., ara són gent honrada, i volen que 
siguen clients nostres. Com podem refiar-nos 
d’aquests polítics...? Gens!  Aclaració, parlem del 
PP, no del Bloc. 

Fa uns dies el BLOC va fer un roda de premsa 
amb l’assistència d’un diputat de la Diputació de 
Castelló.
Després de quatre anys de la passada legislatura 
i el que portem de l’actual amb representació 
municipal a l’Ajuntament de Vinaròs, ha hagut de 
ser un diputat el que després de més de quatre 
anys faci referència als trens de Rodalies.
Sembla ser que després de molt de temps, encara 
que a nivell provincial que no local, el BLOC s’hagi 
assabentat que a Vinaròs a més del carril bici, els 
gossos, els arbres, els cànons en valencià, els sots i 
les herbes, a Vinaròs també existeixen altres temes 
d’interès i necessitat per a la ciutadania.
En la mateixa roda de premsa, el diputat del BLOC 
va fer referència a la creació d’una Escola Oficial 
d’Idiomes al Maestrat i una altra a la Plana Baixa. 
El que no va dir és si en la polèmica existent entre 
Vinaròs i Benicarló quin criteri té sobre el benefici 
social i de dispersió en la ubicació d’aquesta.
En un altre mitjà informatiu local i en nom del 

partit polític al qual represento a Vinaròs ja vaig fer 
unes declaracions en referència a les roses del dia 
de la Festa del llibre.
En aquest article matisaré alguns punts els quals 
sembla que no han quedat clars o que no es volen 
assabentar. Segons el nostre punt de vista, 70 
euros pagats per una rosa és un malbaratament.
El motiu de polèmica d’aquest tema no és tant per 
repartir roses si no més bé per la quantitat dels 
diners gastats i més encara en moments difícils per 
els que està passant molta gent de Vinaròs.
En altres ocasions hem destacat la magnífica tasca 
i el treball realitzat per la Sra. Miralles al capdavant 
de la Comissió de Cultura, però en aquest tema i 
en el seu moment entenem que va ser una decisió 
desafortunada.
Com també ho va ser els possibles 20.000 euros en 
la Festa del llagostí, inclosa la orquestra d’11.000 
euros.
És cert que a Vinaròs hi ha molts altres temes més 
que són més importants i d’interès que aquest. 

Temes que en el seu moment també han portat 
molta polèmica i gran quantitat de diners gastats, 
malbaratament com per exemple el cas Vandowska 
amb més de dos milions d’euros, i encara no sabem 
qui en són els responsables.
Però bé, el que està clar és que entre roses, 
llagostins, orquestres i altres al final el que paga és 
el poble.
En el 7 Dies de la setmana passada vaig llegir 
un article del Sr. Mariano Castejón en el que em 
recordava el conte de la lletera.
El Sr. Castejón manifesta que el gran objectiu 
nacional és la creació d’ocupació, i que si hi hagués 
diners per a les empreses hi hauria creixement, i si 
hi ha creixement hi haurà treball. Si hi ha treball hi 
haurà ingressos perquè la gent pagarà IRPF, IVA i 
impostos especials i consumirà.
Perquè no empleen aquesta teoria en les 
Comunitats governades pel Partit Popular?
Perquè de ben segur que al País Valencià no el 
podem prendre com a exemple.
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PESCA

Andrés Albiol

Gobi de vidre

Quitó verd

(de la setmana passada)

En castellà li diuen chitón, 
quitón verde i cucaracha de mar, 
en francés mutis i en alemany 
Bunke Käferschneke. El seu nom 
científic és Mutis olivaceus.  
Pertanyent a la classe de 
Poliplacóforos és un animal 
difícil d'apreciar en el seu hàbitat 
natural, ja que es mimetitza 
amb el fons, ja que viu sobre o 
davall les pedres igual que les 
pagellides, o en els orificis de 
les roques i adherit sobre una 
petxina buida. 
És un mol·lusc que consta d'un 
closca formada per huit plaques articulades entre si per mitjà 
d'apòfisi. Està sempre aplanada, però pot enrotllar-se davant 
de dificultats agressives a manera de bola. En el seu perímetre 
està rodejada per una espècie de cinturó. Així, tota la corfa està 
recoberta per un teixit viu amb cèl·lules sensorials al tacte, 
percepció química i a vegades a manera d'ulls. 
És de color terrós groguenc a gris oliva, i fins i tot apareix roig, 
negre i ataronjat, amb uns dibuixos longitudinals i transversals 
molt accentuats. Les plaques II i VII tenen distinta coloració.
En la part inferior està la part carnosa, amb un gran peu de sola 
d'arrossegament ampla i musculosa, ovoide. La boca està en 
l'extrem, el seguixen les brànquies que s'estenen fins a l'altre 
extrem, on hi ha l'anus. 
La seua talla és de 4 cm. i viu fins a 6 anys.
De sexes separats. La posta és al maig. Solten lliures a l'aigua 
els òvuls i esperma, on es fecunden. Després de circular entre el 
plàncton eclosionen les larves.
S'alimenta d'algues que raspen amb unes quantes files de 
dentàcles de la seua ràdula.
Té enemics naturals com els sargs. També l'home se'ls menja pel 
seu bon sabor.

  PEIXOS
Alatxa                                              4.755 Kg.
Seitò (Boquerón)                        151.516
Melva                                                 264
Albacores (A.blanc)                        2.865
Rajas (Escritas)                                283
Mantes (Batoideos)                            20
Burros (Gobios)                                101
LLampuga                                        134
Caballa                                          3.395    
Congre                                             524
Gall (P.S. Pedro)                             321
Orada                                            5.836
Móllera                                          1.432
Gallineta                                          175
Sorells                                           8.747
Esparrall                                        1.142
Llenguados                                   1.894
Sarg                                                373
Lliri                                                 714
Japuta                                            388
Llobarro (Lubina)                             82

Panagal                                           35
Mabre                                            297
Aranyes                                         891
Pagell                                          7.749
Peix espasa                                2.017
Merluza (Lluç)                           18.392
Rap                                             2.842
Espetón (Aspet)                             662
Rodaballo (R. empetxinat)               26
Rubios                                         2.627
Salmonetes (Moll)                       6.711
Serrans (Morralla)                       2.935
Sardina                                      32.548
Letxa                                           2.240
Bacoreta                                          25
J. real (Sorella)                            1.585
Llises                                            859
Pagre                                             20
Bis (Estornino)                            6,212
Roncador                                       29
Rata                                               14
Palometons                                    62

Tigre (Llenguado)                          27
Corva                                            305
Miseria (Gallo)                              127
P. de rei                                        204
Mamona (B. de roca)                    201
Xuxo (A. marina)                             41
Saboga                                           58
Déntol                                             10
Chopa                                            22
Palometa blanca                             5
Vidrià                                             126
Salpa                                               23
Rom                                                4
Varis                                           170
                                        __________
       TOTAL..................         280.202

  CRUSTACIS:  
Cranc                                           909
Escamarlà                                     26
Llagostí                                        216                             
Galera                                       3.995

Llagosta                                       165
Llomanto (bogavante)                    13
                                               ______
TOTAL...........................          5.323
  MOL·LUSCOS:
Calamars                                    1.987
S. punxa                                        362
Canana (pota)                            7.029
Sipia                                           1.012
Polp roquer                                7.351
P. blanc                                      1.156
P. mesquer                                       4
Cargols                                          176
                                               _______
  TOTAL............................       19.076

     Resum per Modalidalitats:
ARROSSEGAMENT ………….   88.837          
CÉRCOL                                   202.817
PALANGRE                                  5.398                            
TRESMALL I D’ALTRES ARTS     7.550
                                                  _______
        Total Producció.……….     304.602

Mar con veranillo otoñal
Al remitir el aire del noroeste las aguas permanecieron en calma. Además como 
reinaba el sol las temperaturas fueron al alza. Se faenó los cuatro días hábiles de 
la semana al ser festivo el miércoles. Las pesquerías de peix blau, en general, no 
resultaron excesivas, sí en cambio las de pescado blanco y mariscos.
La pesca de arrastre capturó langostino a 30 €/Kg., calamar de 12 a 20 (según 
calidad), caracol a 15, s. punxa a 13, miseria a 10, pescadilla de 6 a 9, rape de 4 a 7, 
salmonete de 3 a 5, pulpo roquero de 4 a 7, peluda a 7, móllera, burros, caballa, 
aranya y cintas a 3, pota, bacaladilla, congrio y morralla de 2 a 3. 
Los cerqueros el lunes entre tres traíñas pescaron 1.000 Kg. de dorada de 7 a 11 
€/Kg., 200 Kg. de jurela a 3, 100 de lliri a 2 y 10 cajas de alatxa mediana a 12 €/caja 
(12 Kg). El martes dos llums atraparon 70 cajas de boquerón hasta 40 €/caja (12 
Kg.), de dorada 100 kg a 9. y 20 de jurela a 25. Y el jueves según los pescadores, 
por la noche había mucha luna, de manera que los cardúmenes de pescado azul 
estaban esparcidos por todo el mar, sin hacer caso a los señuelos que los botes 
hacían con luz artificial, así no podían concentrar a estos bancos de peces para 
capturarlos, y sólo una embarcación logró atrapar 30 cajas de 'oro azul' a 40. La 
procedencia era; dos de Vinaròs y una de Borriana.
Las barquitas trasmalleras de los artes menores, la mayoría se dedican al 
lenguado, que se cotiza a 20 €/Kg., palaí a 12, sepia a 8, pagel de 4 a 12, corva a 
5, langosta a 42, gallineta a 18, pagre a 20, raya a 4 y mamones a 3.
Un palangrero operó cerca de la costa con este arte de anzuelos, para subastar 
lubina a 20 €/Kg. y palometa a 4.

Desembarcos matinales de doradas del cerco
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Los días 7 y 8 de octubre se ha celebrado en 
Santiago de Compostela el LXVI Campeonato de 
España de patinaje artístico en la categoría Infantil, 
han participado un total de 54 patinadores, 
37 chicas y 17 chicos en representación de 15 
comunidades autónomas.
La Federación de Patinaje de la Comunidad 
Valenciana ha participado en este Campeonato 
con 4 patinadoras, Irene Tomas y Patricia Gomis del 
CPA Vinaròs, Paloma Molina del CPA Santa Rosa y 
Sonia Pla del CPA Alcoi.
El viernes 7 se celebró el programa corto, quedando 
clasificada Irene Tomas en el 7º puesto y Patricia 

Gomis en el 16º.
Según la normativa de la Federación Nacional de 
Patinaje, solo las 22 primeras clasificadas en el 
programa corto acceden a la competición final del 
programa largo, por tanto nuestras patinadoras 
de Vinaròs accedieron a la final que se desarrolló 
el sábado 8 de octubre y obtuvieron la siguiente 
clasificación:
Patricia Gomis Miralles  14  clasificada
Irene Tomás Rodríguez  17 clasificada
Desde estas líneas queremos agradecer y felicitar a 
la entrenadora Pili Díaz y la preparadora física Nuria 
Miralles por su trabajo con nuestras patinadoras, 

así mismo al Patronat d’Esports y Diputación 
Provincial por su colaboración.

Patricia Gomis e Irene 
Tomas del CPA Vinaròs, 
en el Campeonato de 
España Infantil de 
patinaje artístico

PatinatGe artístic.  
Club Patinaje Artístico Vinaròs

Casi 300 triatletas se dieron cita en Canet d’En 
Berenguer para disfrutar de la II Triatlón media 
distancia que constaba de 1900 metros nadando, 
99 Km. en bicicleta y 21 Km. de carrera a pie. Cinco 
triatletas del Club JiJi-JaJa se desplazaron para 
competir en esta dura prueba. Santi Matamoros, 
Miguel Angel Monroig, Marc Garcia, Kike Mayor y 
Felipe Fonellosa, estos tres últimos debutantes en 
esta media ironman. 

Los componentes del club JiJi-JaJa cumplie-
ron y bien. Los tres debutantes Marc, Kike 
y Felipe, apoyados y animados constante-
mente por los veteranos Santi y Monro. El 
primero en salir del agua fue Felipe en 28º 
posición, Santi en 57º posición, Monro en 
114º posición, Marc en 147º posición y Kike 
en 186º posición. Felicidades a todos por el 
esfuerzo realizado. 

Tiempos y resultados finales:

•	 Felipe Fonellosa: 5h 21m 39s; puesto 62
•	 Miguel Angel Monroig: 5h 21m 41s; 
puesto 63
•	 Santi Matamoros: 5h 35m 02s; puesto 105
•	 Marc Garcia: 5h 50m 19s; puesto 151
•	 Kike Mayor 5h 54m 15s; puesto 162.

Para val ientes 
II Triatlón media distancia Canet d’En Berenguer

triatLÓ.  Club Triatló Jiji-Jaja Vinaròs
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Rafa Marcos

Peor imposible

0 0
VInARòS CF CF ALBOCàSSER

FUtboL.  Campeonato Regional Preferente

ESPORTS

Los locales, negados de cara al gol

Nueva temporada
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Gaspar Redó

No sé si la alineación inicial fue como una 
premonición de lo que luego iba a pasar en el 
terreno de juego. Jugadores importantes, y hoy 
por hoy titulares, como Agus, Carlos Isach o Sergi en 
el banquillo por no estar en óptimas condiciones, 
dejaban mermado al equipo. Sobre el papel, 
aunque nunca hay rival fácil, era un partido para 
ganar y sumar tres puntos más. Sin lugar a dudas ha 
sido el peor partido que han jugado los albiazules 
en lo que va de campeonato. El Albocàsser con 
una buena presión y defensa adelantada, maniató 
por completo a los langostineros que no tuvieron 
la frescura ni ideas de romper la tela de araña que 
tejió el rival. El empate inicial, el transcurrir de los 
minutos y la lesión de Víctor Pla obligó a mover el 
banquillo que de poco sirvió al final.
Sin lugar a dudas se perdieron dos puntos, más 
que nada porque el equipo no pudo dar peor 
imagen, son cosas que pasan alguna vez durante el 
campeonato en las que no te sale absolutamente 
nada de nada. Los jugadores son los primeros en 
darse cuenta y seguro que toda la semana habrán 
estado dándole vueltas al asunto.
Desde el principio se ha sabido que el equipo 
bajaría el rendimiento con la llegada de sanciones 
y lesiones, pero no es este el caso, a un equipo no 
se le olvida el saber jugar de la noche a la mañana. 
Ahora bien, habiendo como hay un filial y un juvenil, 
¿por qué entran en la convocatoria jugadores que 
no están en condiciones? El entrenador lo sabrá me-
jor que nadie y por supuesto que elegirá siempre la 
mejor opción.
La noticia buena llegó con la firma el mismo domingo 
de Roberto Peiro, al día siguiente ya se presentó la 
ficha en Federación y podrá debutar, si el entrenador 
lo cree conveniente, este sábado curiosamente en 
su ciudad y contra su ex equipo. El domingo anterior 
empezaron los contactos que se prolongaron a lo 
largo de la semana. Todos conocemos a este veterano 
jugador que ya ha militado en nuestras filas. En sus 
inicios jugaba de delantero, luego se reconvirtió en 
centrocampista, posición en la que mayoritariamente 
se le ha conocido, y la temporada pasada una 
nueva reconversión lo situó en el eje de la defensa. 
Al final de la carrera futbolística, suele ser normal 
que un centrocampista retrase su posición. Ahí por 
experiencia juegan y rinden a un gran nivel con un 
desgaste físico mucho menor. Apuntalan la línea y 
la ordenan. Si se acopla rápido y está en condiciones 
es un buen fichaje y lo que lleva tiempo buscándose. 
Aparte dará otras opciones al equipo, como jugar 
en el centro del campo o como pivote defensivo. Ha 
tardado pero al final ha llegado el refuerzo esperado 
y deseado.
Siempre me preguntan, y esta semana pasada 
con mayor insistencia, sobre la publicación de los 
resultados y clasificación, pues bien, un apunte. 
Encabezan la tabla el Alqueries y Borriana con 18 
puntos (han ganado los 6 partidos), les sigue el 
Onda con 16 y luego el San Pedro con 13. Por abajo 
Vilafamés, Catí y Almenara tienen 3 puntos y cierra 
el Nules con 1. Nuestro rival de hoy tiene 4 puntos. 
El único de los nuestros que juega como local es el 
juvenil del At. Vinaròs, este sábado a partir de las 
17:00 horas.

El próximo domingo 16 comenzará la temporada 
de ciclo-cross en la población de Sueca. Una nueva 
temporada que los componentes de la UCV tomarán 
con ganas y entusiasmo, para lograr unas magníficas 
clasificaciones, como el año pasado. Competirán en 
Mater 30-40-50-60, por lo que la UCV estará presente 
en todas las categorías. Entre los principales ciclistas 
que competirán están: Ignacio Fandos Aragüete, 
Emilio Fandos Aragüete, Ignacio Fandos Garriga y 
Javier Ordoñez.

Vinaròs CF: Raul, Pedro, Oscar Seva, Alex, 
Wifredo, Ernesto, Martín (Agus), Pau 
(Isach) Victor Pla (Sergi) Espinosa y Folch.
CF Albocàsser: Vidal, Hugo, Cabera (Marc) 
Trigueros, Pepo, Santi, Adrián (Vicente) 
Sánchez, Nico, López y Xuso (Lucho).
Árbitro: Alvaro Macera. Mostró amarilla 
al local Agus y a los visitantes Hugo, 
Sánchez y Pepo.

Volvieron a pinchar de nuevo los langostineros 
ante un equipo que acudió al Nou Estadi con 
la lección bien aprendida, creando un fuerte 
dispositivo en el centro del terreno de juego 
y dominando territorialmente el partido. Aún 
así, los locales tuvieron varias oportunidades 
de adelantarse en el marcador, pero allí estaba 
el guardameta Vidal que lo paraba todo hasta 
el punto de desquiciar a los jugadores del 
equipo que prepara Santi Forner, que se vieron 
impotentes de poder lograr los tres puntos.

cicLocross.  
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Juanma Serrano

Club de Pesca Vinaròs

El passat dissabte dia 8, es va celebrar la 
cursa de les Festes d’Alcanar i els podis 
de totes les curses van estar copats 
pels atletes del Club Esportiu Aigües 
de Vinaròs. La classificació va ser la 
següent:
Pre-esportiu 
Femení: 1a. Eva Querol.
Masculí: 2on. Hugo Sanchez.
Benjamí
Masculí: 3er. Jordi.
Aleví
Femení: 2a. Parel Vanhaelen; 3a. Laura 
Sorli.

Infantil
Femení: 1a. Alina.
Masculí: 1er. Alejandro Sanchez; 2on. 
Miguel Angel Carbajal.
Absolut
Femení: 1a. Carla Masip; 2a. Sofia 
Limon; 3a. Ada; 4a. Elka Sanz; 5a. Laura 
Esteban;      6a. Jahel.
Masculí: 1er. Sebastian Fontanet; 2on. 
Jordan; 3er. Pol Nolla,; 4rt. Christian 
Bohigues; 
5é Kevin Cornil.
Enhorabona a tots els participants.

Os informamos que el próximo sába-
do día 15, tendrá lugar en el Pabellón 
los actos de presentación de los di-
stintos equipos del Club, coincidien-
do con la disputa de los partidos de 
liga contra el Bm. Castellón, con el 
siguiente programa:
 16:30 - C. Bm. Vinaròs – Bm. Castel-
ló (Juvenil).

17:45 - Presentación equipos y en-
trega trofeos 2010-11.
18:30 - C. Bm. Vinaròs – Bm. Castel-
ló (Senior).
 Esperamos de todos los aficionados 
al balonmano su presencia en estos 
actos tan importantes.
 Aficionado, te esperamos.
 Habrá sorpresas.

El pasado fin de semana, durante los días 7, 8 y 9, tuvo 
lugar en las playas de Zarautz y en la playa de la Concha de 
Donosti el Campeonato de España de Liga de clubes 2011, 
en la modalidad de Mar Costa. El vinarocense David Bosch, 
del Club de Pesca Vinaròs formó parte de la comitiva que 
representó a la provincia de Castelló. La mala climatología 
predominó, ya que los participantes tuvieron que sufrir 
lluvia, fuertes vientos, mareas vivas, gran cantidad de algas 
y frío, y esto unido a la escasez de peces, hicieron que este 
fuera un campeonato muy complicado. Es por ello que 
nuestros representantes se tuvieron que conformar con 
una actuación discreta, pues se encontraron con todos los 
condicionantes en su contra.

David Bosch, en el Campeonato de 
España de Liga de clubes de Zarautz-Donosti

A las nueve y media, con cara de sueño iban 
llegando los alumnos. Muchos de ellos estrenaban 
el chándal o el polo que el club les ha entregado. 
Llegaban expectantes al estadio de la Ciutat 
Esportiva Vinaròs para disfrutar de un día dónde 
ellos son los protagonistas. 
A las diez y diez, con un poco de retraso, Santi Forner 
(director deportivo) cogía el micro para empezar 
la presentación. Tras un breve discurso, empezó 
a nombrar uno a uno a todos los alumnos, desde 
los Futuritos (2006 y 2007) hasta los Alevines (2000 
y 2001), con sus entrenadores correspondientes. 
Cada uno de los alumnos saltaba al césped, y se 
giraba hacia la grada para saludar a los familiares 
y responder a los aplausos que desde la repleta 
grada recibía. 

Tras los protagonistas del evento, Luis Adell, 
concejal de Deportes del Ayuntamiento de 
Vinaròs realizó un pequeño discurso de apoyo a la 
escuela. A continuación, fotos de todo tipo gracias 
a Dani Mandrágora y Pedro: individual, en grupo, 
corriendo, saltando… Mientras unos alumnos se 
hacían las fotos, otros jugaban con los balones y la 
portería gigante de Umbro. También se realizaron 
seis partidos entre el Futur 09 y el ACD Peníscola.
Alguno de los presentes recordaba la primera 

presentación del Futur 09, que con una treintena 
de alumnos inició su actividad en septiembre 
de 2009. Dani recordaba que en la primera 
presentación tan solo fue él y su cámara, y que 
ya necesita un ayudante, varios complementos 
fotográficos y unas cuantas horas de trabajo. El 
representante de Umbro contaba el número de 
alumnos impresionado por la “juventud” del club y 
la evolución que ha tenido. 
Gracias por formar parte del Futur 09.

Gracias a todos los alumnos, entrenadores y 
familiares por vuestro apoyo y presencia en la 
presentación de la Escola de Futbol Futur 09 Vinaròs

¡Impresionante presentación!
FUtboL.  Escuela de Fútbol Futur 09 

Pesca.  Club de Pesca Vinaròs

atLetisMe.  Club Esportiu Aigües-Vinaròs

HanDboL.  Club Balonmano Vinaròs

Cursa festes d’Alcanar, 8 de octubre de 2011
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L'Ajuntament informa:

L'Ajuntament informa:

L'Ajuntament informa:

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes
  Cursos de pràctica esportiva

De dilluns a divendres 

Matins de 8:00h a 13:30h. 

Tardes de 17:30 a 20:30h. 

Dissabte

Matins de 7:30h a 14:00h.

L’horari d’hivern estarà vigent de 

l’1 d’octubre al 31 de maig 

Horari d’hivern del 
Mercat municipal

1r trimestre

CURS DURADA INICI HORARI FORMADOR/A LLOC PREU

Bonsai
50 h

30 de 
novembre

Dimecres
 de 20 a 22 h

Xavi Redon
Local de 

l'Associació 
de Bonsai

General:  48,00 €
Socis:   44,20 €*

Bonsai Dimecres
  de 15 a 17 h

Preinscripció

Arreglaments 
de costura 20 h 2 de 

desembre
Divendres 

de 9,30 a 11,30 h Amparo Cervera Centre d'FPA General: 19,20€
Socis: 17,60€

Boixets
(Grup D)

3 de 
novembre

Dijous 
de 15 a 17 h Sagrario Villalba

Centre 
Municipal 3a 

edat
Maquillatge i 

estètica
(Grup A)

35 h 24 de 
novembre

Dimarts i dijous
de 15,15 a 16,45 h

Arancha Abella

Centre d'FPA General: 33,6€
Socis:30,90 €*

Maquillatge 
de 

Carnestoltes
10 h 26 de gener Dimarts i dijous

de 19,30 a 21 h
CEIP La 

Misericòrdia
General : 9,60 €

Socis: 8,80 €*

CURS DURADA INICI HORARI FORMADOR/A LLOC PREU

Italià- 

introducció

45 h 16 de 
novembre Dilluns i dimecres

de 20  a 21,30h
Simona 

Mercandelli
CEIP

Misericòrdia

43,20 €
39,80 €*

Cursos de castellano para extranjeros
CURSURI DE SPANIOLA  PENTRU STRAINI 

CURSO DURACIÓN INICIO HORARIO FORMADOR/A LUGAR PRECIO

Castellano para 
extranjeros

ALFABETIZACIÓN- 
Grupo A

40 h

27 de 
octubre

Martes y jueves de 18 a 
20 h

Pepi Queralt

CEIP La 
Misericordia

10 €

Castellano para 
extranjeros

ALFABETIZACIÓN- 
Grupo B

21 de 
noviembre

Lunes y miércoles de 
18,30 a 20,30 h Centro de FPA

Castellano para 
extranjeros

Nivel 1 – Grupo A 26 de 
octubre

Lunes y miércoles
de 18.30 a 20 h

Mª José 
Almarcha

CEIP
Misericordia

Castellano para 
extranjeros

Nivel 2- Grupo A

Lunes y miércoles 
de 20 h a 21,30 h

Castellano para 
extranjeros

Nivel 1- Grupo B

21 de 
noviembre

Lunes y miércoles
de 20 a 21.30 h

Cristina 
Calderón

Castellano para 
extranjeros

Nivel 1- Grupo C

18 de 
noviembre

Miércoles y viernes de 
15,15 a 16,45 h Noemí Bericat Centro de FPA

Área de Hacienda Anuncio

El pasado 1 de octubre entró 
en vigor la modificación de la 
Ordenanza fiscal reguladora de la 
tasa de recogida de basuras por la 
que se incluye un nuevo epígrafe 
relativo a viviendas o almacenes de 
uso propio. Por acuerdo de la Junta 
de Gobierno del 14 de octubre de 
2011 se procedió a la aprobación 
del padrón correspondiente a 
las viviendas y almacenes de uso 
propio, ordenándose su puesta al 
cobro. Las cuotas incluidas en dicho 
padrón corresponden a la cuarta 
parte de la cuota anual prevista en 
la referida ordenanza.
Durante la próxima semana se 
recibirá por los contribuyentes 
incluidos en el referido padrón 
notificación de alta en el mismo, 
conforme a lo previsto en el artículo 
102.3 de la Ley 58/2003 de 17 de 
diciembre, General Tributaria. El 
cobro de la referida tasa a cada 
contribuyente se efectuará de la 
misma manera que el mismo tenga 
establecida a efectos del Impuesto 
sobre Bienes Inmuebles.
En Vinaròs, a 14 de octubre de 2011.

Dijous 27 d'octubre a les 19 hores, xarrada a càrrec d'Agustí 
Pérez, secretari del Consell Escolar de la Comunitat Valenciana, i de Luciano 
Ferrer Pons, president de la FAPA Manuel Tarancón, amb el títol "Com 
implicar-te en l'educació del teu fill/a: Consell Escolar i AMPA"
     - Lloc: Biblioteca Municipal
     - Organitza: Regidoria d'Educació

- Diumenge 16 d'octubre, a les 19 hores, 
concert de música Barroca a les ermites, a càrrec del grup 
l'Estança Harmònica.
      Lloc: Ermita de Vinaròs
      Patrocina: Diputació de Castelló
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Si tens qualsevol suggeriment, idea o proposta 
pots enviar un correu a participa@vinaros.es
Ajuntament de Vinaròs, al servei de les persones.

Regidoria de Participació Ciutadana

Nou servei d’autobús Vinaròs-Benicarló-UJI
La Regidoria d’Educació de l’Ajuntament de Vinaròs vol posar en coneixement de 
tots els estudiants de l’UJI el nou servei d’autobús posat en marxa entre la Diputació 
de Castelló, la Universitat Jaume I i els Ajuntaments de Benicarló i Vinaròs.

Aquest autobús, que ja funciona, té les següents parades, horaris i preus:

- Parades a Vinaròs: Riu Cervol, c. de Sant Cristòfol i av. de Pablo Ruiz Picasso.

- Horari:  De dilluns a divendres no festius a les 6:30 hores. 
Arribada a l’Àgora de l’UJI a les 7:50 hores.
Sortida de Castelló a les 16 hores, arribada a Vinaròs a les 17:20 hores.

- Preu:
	 abonament esPecial uJi: 850 €/curs escolar, a pagar en tres terminis (el 
bitllet surt a 2,12 €) o 800 €/curs escolar si el pagament es fa al comptat (el bitllet 
surt a 2,00 €).
	 bitllet descomPte amb targeta d’estudiant de l’UJI: 4,85 €
	 bitllet normal: 6,45 €

L'abonament especial UJI és d'ús exclusiu per als membres de la comunitat 
universitària i es podrà utilitzar en qualsevol servei de l'empresa que cobrisca 
el trajecte de Castelló-Vinaròs, per a origen i destinació autoritzats en aquest 
abonament, qualsevol dia de la setmana, diumenges i festius inclosos.

Aquest nou servei està disponible per a tot el públic en general.

Eixida: 8h, al Parc de les Catalinetes, amb cotxes particulars.
Trobada: 9h a la plaça de Vallibona. (enfront del Rest. La Carbonera).
Ruta a peu per les vores del riu (assequible per a tothom).
12:30 h - Visita al poble i a l’església.
14 h- Dinar al Restaurant La Carbonera. Preu: 13 €
Per la vesprada tornada a casa. Pel camí pararem a l’ermita de St. Domingo. 

A les nostres llars consumim importants quantitats d'aigua 
i energía. Son un escenari perfecte per a impulsar canvis 
de comportament que afavorisquen un ús mes raonable i 
solidan d'aquests recursos.
Volem invitar les famílies a participar en un programa que 
impulse el consum responsable de l'aigua i l'energia a la 
llar, la qual cosa permetrá un estalvi en la factura familiar i 
de recursos, que es tradueix en un ambient mes saludable.
El CEACV i l'ajuntament de Vinarós posen en marxa el 
programa "LLARS VERDES" i es comprometen a que les 
famílies participants disposen deis recursos necessaris per 
efectuar-lo, i també a fer el seguiment i prestar el suport 
necessari a les accions que es porten a terme a les llars.
Es faran reunions informatives sobre qüestions básiques 
i practiques sobre l'estalvi d'aigua i energía en la llar, es 
mantindrá una atenció personalitzada ais participants per 
a resoldre dubtes i es lliuraran materials informatius i un 
equip d'estalvi a la llar com a part del programa.
Pera participartantsois haurásd'emplenar la fitxa 
d'inscripció i lliurar-la a la teua localitat, anar a les reunions 
que es proposen i realitzar un seguiment deis consums 
d'aigua i energía que vages realitzant.
PARTICIPA I ESTALVI A PER A TU I PERATOTS!

Organitza: Associació d’Alumnes del Consell Municipal 
d’FPA  i Aula de Natura.
Apunta’t a les oficines del Consell 
Municipal d’FPA

29 d’octubre de 2011. Dissabte. 
Diada històrica i natural a 

Vallibona
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TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Emergències ambulància                670 00 89 32
Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca 600 600 333

Víctimes de la violència de génere
Taxi Arcadi (adaptat per a discapacitats)

016
674 700 700

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 19 h. 
Festius: 9.00, 12.00 i 19 h. Los domingos a las 10.30 h.
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h.
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, 
Picasso). Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 
(arribada Av. Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. 
Picasso)
*Confirmeu l’horari al 964 40 19 36 · AUTOS MEDITERRÁNEO

 VINARÒS-MADRID

MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO RES

 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30
SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · 

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 
9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 
17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00
TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05
 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ
8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA
      VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00
*Els autobusos surten 10  minuts abans del Parc de les 
Caterinetes

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Telèfon de confirmació d’horaris: 902 24 02 02

TRENS A BARCELONA TRENS A CASTELLÓ I VALÈNCIA 
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diari
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Talgo

diari
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diari
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 16.48
 18.58
 19.03
21.29

Reg. Exp.
Reg. Exp.
Arco
Reg. Exp.
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Talgo
Reg. Exp.
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Talgo
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 8.14
 9.21
 10.34
 13.18
 13.37
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 14.48
 17.25
 19.40
 19.56
22.10
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diari
diari
diari
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diari
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ARRIBADAARRIBADA VinarÒsBARCELONA SORTIDA VinarÒs CASTELLÓ
 9.05
 10.17
 11.21
 14.18
 14.30
 15.15
 15.48
 18.21
 20.25
 20.50
23.02

VALÈNCIA
 09:52
 10.35
 12.57
 15.05
 16.10
 16.50
 17.00
 17.07
 20.50
 20.10
20.19

VALÈNCIA
 10.41
 11.30
 13.50
 15.51
 17.10
 17.44
 17.57
 18.00
 20.48
 21.02
21.20

CASTELLÓ
 11.25
 12.29
 14.31
 16.36
 18.10
 18.19
 18.52
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VinarÒs

diumenge
procedeix d’ Ulldec.

procedeix de Tort.

Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

procedeix de Tort.

nO ds.-dg.

només fins a Tort.

només fins a Ulldecona

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 
10.15, 11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 
19.25, 20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704
15 octubre ADELL av. Pius XII (cant. Picasso)

16 octubre SANZ c. Pont, 83

17 octubre VALLS zona turística nord, 11

18 octubre MATEU c. Sant Francesc, 103

19 octubre TORREGROSA av. Llibertat, 9

20 octubre MARTÍNEZ av. País Valencià, 15

21 octubre FERRER pl. Sant Antoni, 39
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